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Çevresinde doğallığı; 
içinde konforu bulacaksınız

En doğru ve güncel haberlere ODAK’lanın www.odakgazetesi.com

Türkiye’nin 
pizza tercihi 
20 milyon kullanıcıya 
hizmet veren online yemek
sipariş platformu GetirYemek,
kullanıcılarının 
pizza tercihlerini paylaştı. 

Emekli ikramiyeleri 
ne kadar olacak? 
Kirada oturan emekli 
ev sahibi vergiden 
muaf tutuldu OD
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Afyonkarahisar Esnaf ve Sanatkarlar Odalar Birliği 2025 yılı Başkanlar Kurulu
İstişare ve Değerlendirme Toplantısında davet krizi yaşandı. Toplantıya

davet edilmeyen İYİ Parti Milletvekili Hakan Şeref Olgun ile Belediye Başkanı
Burcu Köksal Oda Başkanı Cengiz Üstün’e sert sözlerle yüklendi

Afyonkarahisar Esnaf ve Sanatkarlar Odalar
Birliği (ESOB) tarafından hafta sonunda
düzenlenen 2025 yılı Başkanlar Kurulu İstişare
ve Değerlendirme Toplantısına tepkiler çığ
gibi büyüdü. Toplantıya davet edilmeyen İYİ
Parti Milletvekili Hakan Şeref Olgun ile Af-
yonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal
Oda Başkanı Cengiz Üstün’ü sert sözlerle
eleştirirken Üstün’e en büyük darbe ise en
yakınından geldi. Afyonkarahisar Esnaf ve
Sanatkarlar Odaları Birliği Başkan Vekili Sabri
Can Bekle Milletvekili Olgun ve Başkan Kök-
sal’ın toplantıya çağrılmamasını eleştirdi.

BAŞKAN KÖKSAL ODAK’A KONUŞTU

ESOB Başkan Vekili Sabri Can Bekle yaptığı açıklamada,
“Hiçbir siyasi ayrım gözetmeden, Afyonkarahisar’daki
tüm esnafların sesi olmaya devam edeceğimi kamuoyu-
na duyuruyor, bundan sonraki süreçte tüm kesimlerin
davet edilmesi konusunda daha hassas olunması gerek-
tiğini önemle vurguluyorum” ifadesini kullandı. Milletvekili
Olgun ise, “Anlaşılan o ki, sizin derdiniz temsil ettiğiniz es-
naf ve sanatkar değil, siyasi kaygılarınız ve yaranma çabanız.
Şunu unutmayın bu omurgasız davranışlar son çırpınış-
larınızdır” dedi. Belediye Başkanı Burcu Köksal’da ODAK’a
özel açıklamalarda bulundu. Köksal, “En başından beri Cengiz
Üstün’ün açıklamaları belediyeye karşı olan tavrı ortada.
Olaylara tamamen siyasi bakıyor” dedi. 

“Üstün’ün
belediyeye

karşı olan tavrı
ortada”

Esnafın sorunlarının
konuşulacağı toplantıya

davet edilmeyen Belediye
Başkanı Burcu Köksal

ODAK’a konuştu. Başkan
Köksal, “Bu aslında bana

değil milletin iradesine
yapılan bir şey”

Nedir bu korku
ve telaşınız?

Milletvekili Olgun ise,
“Anlaşılan kendiniz çalıp

kendiniz oynamak
istiyorsunuz” diye tepki

gösterdi

Sorunları
Köksal çözer

ESOB tarafından 
organize edilen TESK

Genel Başkanı Bendevi
Palandöken’in katılımıyla

hafta sonu gerçekleşen
toplantıya Belediye

Başkanı Burcu Köksal’ın
davet edilmemesini bir

tepkide Belediye 
Başkan Yardımcısı Ömer

Yıldız’dan geldi

BİR TEPKİ DE 
ERHAN’DAN 

Sorulara cevap ver
AK Parti Milletvekili Ali Özkaya, Belediye Başkanı

Köksal’ı sert sözlerle eleştirdi. Milletvekili Özkaya, Başkan 
Köksal’ın cevaplandırması istemiyle sorular yöneltti

PARSEL PARSEL SATTINIZ Milletvekili Özkaya,
“Parsel parsel satılan bu taşınmazların geliri işe alınan CHP’lilerin
maaşlarının ödenmesi için mi harcanıyor? YÜNTAŞ’a ait çevre yolunda
Afyonkarahisar’ın en kıymetli yerinde akaryakıt istasyonu ve yüksek
ticaret emsali bir taşınmazı değerinin 1/3’ünün altında ( 150 milyon
TL ve üzeri iken 50 milyon Tİ civarında) ihalesiz ilansız el altından
satıldı mı? Satılmadı mı? Şirketlerden başka el altında gizli saklı
taşınmazlar satıldı mı? Bu sorulara cevap bekliyoruz?” 

AK Parti Milletvekili Ali Özkaya 
sosyal medya hesaplarından Belediye Başkanı

Burcu Köksal’a sorular yöneltti. Milletvekili
Özkaya, “Soru şu: Afyonkarahisar Belediyesi bir

yıldır hiçbir hizmet üretmeden kendilerinin
tespitine göre muhammen bedeli 660 milyon

TL olan aşağıdaki 45 parsel taşınmazı 
sattı mı? Satmadı mı? Yaklaşık 600 kişiyi işten

çıkartıp CHP ve çevresinden 1000 kişiyi
(bin kişi) işe aldı mı? Almadı mı?” 

Köksal’dan
anında cevap
AK Parti Milletvekili Ali 
Özkaya’nın yönelttiği sorulara
Belediye Başkanı Burcu Köksal
sosyal medya hesaplarından
anında cevap verdi
Belediye Başkanı Burcu Köksal
yaptığı paylaşımlarda; “Bunlar
her kürsüye çıktıklarında 
“Allah utandırmasın.” diyorlardı.
Allah bunlardan utanma
duygusunu aldığı için iftira
atarkende utanmıyorlar. Sahi,
Afyonkarahisar 
Şeker Fabrikasını ve 
SEKA’yı satan da 
CHP idi değil mi? 
Hiç merak etmeyin 
ilk seçimde 
vatandaş sizden 
ve iftiracı 
zihniyetinizden 
kurtulacak. 
Ali Bey sanırım 
Melih Gökçek’e 
bizim üzerimizden 
mektup yazmış”
ifadelerini kullandı. 

n HABER MERKEZİ

AK Parti Afyonkarahisar 91. İl Danışma Meclisi
Toplantısı geniş katılımla yapıldı. Toplantıya İl
Başkanı Turgay Şahin’in yanı sıra İlimiz Milletvekilleri
Ali Özkaya İbrahim Yurdunuseven, Hasan Arslan,
kadın, gençlik kolları başkanları ile teşkilat
mensupları katıldı. Ayrıntılar 8’de

AK Parti Danışma Meclisi toplandı

2.Lig Kadınlar çeyrek final müsabakaları 7-8-9
Şubat 2025 tarihlerinde Nevşehir’de gerçekleşti-
rildi. Afyon Belediye Yüntaş Kadın Voleybol Ta-
kımı karşılaştığı THY’yi, Besni Gençlik ve Spor
Kulübü’nü ve dünde Denizli Uğuroğlu Kulübünü
3-0’lık setlerle yenerek yarı finale yükseldi. Bele-
diye Başkanı Burcu Köksal ise takımı bu önemli
maçlarda biran olsun yalnız bırakmadı. Yarı final
müsabakaları ise 14-15-16 Şubat, final müsaba-
kaları ise 21-22-23 Şubat 2025 tarihlerinde Nev-
şehir’de oynanacak. Ayrıntılar yarın ODAK’ta

Afyon Belediye 
Yüntaş Kadın Voleybol

Takımı Play-Off
karşılaşmalarında 

3’te 3 yaparak namağlup
yarı finale kaldı

ZAfERiN 
Sultanları
yarı finalde 

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, MHP Genel
Başkanı Devlet Bahçeli’nin talimatıyla düzen-
lenen eğitim programının katılımcı teşkilatlar 
açısından çok yararlı geçtiğini söyledi. 12

Daha mutlu yarınlar için 

Taytak’tan
56. Yıl 

Kutlaması
9. sayfada 

2027’de hızlı 
trene bineceğiz
AK Parti İlimiz Milletvekili Hasan Arslan
Ankara-Afyonkarahisar Hızlı Tren 
Projesinin devam eden çalışmalarını sosyal
medya hesaplarından paylaştı.

Kemal abi merhaba 12

Afyonkarahisar’da bir
öğrencinin ağır yaralandığı

bıçaklı kavganın ardından İl
Emniyet Müdürü Ahmet Birtan

Erol, ODAK’a özel
açıklamalarda bulundu. 12

İl Emniyet Müdürü Erol’dan 
ODAK’a özel açıklama! 

Öğrenciler bizim 

için önemli

Önceliğimiz 
dikey gelişme

AKÜ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET KARAKAŞ; 
Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Mehmet Karakaş İktisadi ve İdari Bilimler Fakül-
tesi(nin 2024-2025 Eğitim-Öğretim Yılı Bahar
Dönemi Akademik Kurul Toplantısına katılarak
değerlendirmelerde bulundu.
Ayrıntılar 5. sayfada 

HASAN ÖĞÜNÇ’ÜN YAZISI 7’DE

Artan Vergiler ve 
Kontrolsüz Üretim;

Sahte ve kaçak 
içki tehlikesi

ÖZKAYA

KÖKSAL

EROL

ODAK
ÖZELG

ÖKHAN KOCAASLA
N

HABER

KARAKAŞ

ESNAFI 
TEMSİL EDEN 

ODA 
BAŞKANI 

AYRINTILAR 6. SAYFADA 
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Bolvadin Belediye ekiplerinin titizlikle
yürüttüğü bu dağıtım, vatandaşlardan
büyük takdir topladı. Bolvadinli bir hayır-

sever tarafından belediyeye ihtiyaç sahiplerine
dağıtılmak üzere bağışlanan patatesler, titi-
zlikle belirlenen ailelere ulaştırıldı. 

SOSYAL BELEDİYECİLİK
Konuyla ilgili açıklama yapan Bolvadin Be-
lediye Başkanı Derviş Aynacı, sosyal daya-
nışmanın önemine vurgu yaparak şu ifa-
deleri kullandı: “Sosyal belediyecilik, sa-
dece yol yapmak, park inşa etmekten ibaret
değildir. Biz, vatandaşlarımızın her anlamda
yanında olmayı bir sorumluluk olarak gö-
rüyoruz. Son zamanlarda artan ekonomik
zorlukları göz önünde bulundurarak, ilçe-
mizde yaşayan ihtiyaç sahibi ailelerimize
destek olmak amacıyla 15 ton patates dağı-
tımını gerçekleştirdik. Bu hayırlı işe vesile
olan kıymetli hayırseverimize teşekkür
ediyor, Rabbim hayırlarını kabul eylesin
diyoruz. Bolvadin olarak her zaman birlik

ve beraberlik içinde olduk, olmaya da devam
edeceğiz” İfadelerini kullandı.

n HABER FADİME ÖZKARAN

15 ton patates dağıtıldı
Bolvadin Belediyesi, sosyal belediyecilik anlayışıyla ihtiyaç

sahibi vatandaşlara destek olmaya devam ediyor. 
Son olarak gerçekleştirilen yardım organizasyonunda, 

ilçedeki yaklaşık 300 aileye toplam 15 ton patates dağıtıldı

Başkan Aynacı, “15 ton patates dağıtımını gerçekleştirdik. Bu hayırlı işe vesile olan kıymetli
hayırseverimize teşekkür ediyor, Rabbim hayırlarını kabul eylesin diyoruz” dedi 

AK Parti İlimiz MilletvekiliAli 
Özkaya, Emirdağ Belediye Başkanı 

Serkan Koyuncu, Hak 
Halili Anma Programına katıldı

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu, AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekili Ali Özkaya, İl Genel Meclis
Üyeleri Öztürk Köycü ve Süleyman Kocabıçak, AK
Parti İlçe Başkanı Emrah Mola ve AK Parti İlçe yönetimi

ile birlikte merhum Abdülkadir Şahbaz’ın ölüm yıldö-
nümü anma programına katıldı. Hak Halili Türbesi’ni
Koruma Kültür ve Dayanışma Derneği tarafından dü-
zenlenen programda, merhum Abdülkadir Şahbaz dualarla
anıldı. Programda, Peygamber Efendimiz için söylenen
deyişlerle manevi bir atmosfer oluşturdu. Belediye Başkanı
Serkan Koyuncu, Dernek Başkanı Nurettin Şahbaz ve
Karacalar köyü sakinlerine teşekkür ederek, merhum
Abdülkadir Şahbaz’a Allah’tan rahmet diledi.
n HABER CEMİLE KAYTAN

Şahbaz dualarla anıldı

Mutluluklarına ortak oldu
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu Genç çiftin nişan merasimine katıldı.

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu Taş Konak Restoran’da gerçekleştirilen nişan
merasiminde Tuğçe & Burak çiftinin mutluluğa ortak oldu. Genç 

çiftin nişan yüzüklerini takan Belediye Başkanı Serkan Koyuncu çifte iki cihan saadeti
dileyerek her iki aileye de hayırlı olmasını temenni etti. HABER MERKEZİ



GÜNLÜK TARAFSIZ SİYASİ GAZETE 

HERŞEY 
TÜRKİYE
İÇİNDİR 

NAMAZ VAKİTLERİ 
İMSAK 06:25
GÜNEŞ 07:48
ÖĞLE 13:17
İKİNDİ 16:10
AKŞAM 18:36

YATSI 19:54

GÜNDÜZ       1 °C
GECE            -5 °C
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avsarmadensuyu

Denizli merkezli
aralarında ilimizinde

bulunduğu polisin 4 ilde
düzenlediği eş zamanlı

operasyonlarda, gençleri
kullanarak sistematik ve

örgütlü bir şekilde suç
işleyen 32 kişilik silahlı

örgüt çökertildi
n Denizli İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık

ve Organize Suçlarla Mücadele Şube Mü-
dürlüğü ekipleri, “Kasten Öldürme, Kasten
Yaralama, İşyeri Kurşunlama, Nitelikli
Yağma, Yasadışı Silah Ticareti ve Nitelikli
Dolandırıcılık” suçlarına karıştıkları be-
lirlenen organize bir suç örgütünü takibe
aldı. 18-25 yaş aralığındaki gençleri kul-
lanarak sistematik ve örgütlü bir şekilde
suçları gerçekleştiren çıkar amaçlı silahlı
suç örgütünün çökertilmesi için yapılan
fiziki ve teknik takibin ardından operasy-
on için düğmeye basıldı.

33 ŞÜPHELİ YAKALANDI
n Yeterli bilgi ve delile ulaşan polis ekip-

lerinin Denizli merkezli olarak Afyon-
karahisar, Ankara ve Bingöl illerinde dü-
zenlendiği eş zamanlı operasyonlar net-
icesinde 33 şüpheli yakalandı. Şüphelilere
ait 19 farklı adreste yapılan aramalarda
23 adet ruhsatsız tabanca, 6 adet pompalı
tüfek, 62 adet fişek, 1 adet 6136 SKM
kapsamında bıçak, 1 adet muşta ve çok
sayıda dijital materyal ele geçirildi. Eş
zamanlı operasyonlarda gözaltına alınan
şüpheliler Denizli’ye getirildi. Emniyetteki
işlemlerinin ardından “Çıkar Amaçlı
Silahlı Suç Örgütü Kurmak, Yönetmek
ve Üye Olmak” suçundan adli makamlara
sevk edilen 1 şüpheli adli kontrol şartıyla
serbest bırakılırken, 32 şüpheli ise tu-
tuklanarak cezaevine gönderildi. 
n KAYNAK İHA 

Afyonkarahisar İl
Müftülüğü Aile ve Dini

Rehberlik Merkezi tarafından
başlatılan ‘Baba Okulu’

seminerleri devam ediyor
Kur’an ve sünnet temelinde ailede hak
ve sorumluluklar açısından baba olmanın
önemine dikkat çekmek için Diyanet İşleri
Başkanlığı’nın hayata geçirdiği proje
kapsamında, Afyonkarahisar İl Müftülüğü
Aile ve Dini Rehberlik Merkezi tarafından
Baba Okulu Semineri gerçekleştirildi.
Seminerin üçüncü haftasında İl Müftü
Yardımcısı Harun Küçük tarafından “Bir
Baba Olarak En Güzel Örnek Hz. Peygam-
ber(sas)” ve “Ailede Merhametin Mimarı
Olarak Baba” konuları anlatıldı. 
n HABER MERKEZİ

Sandıklı’da
tanıtım toplantısı

Afyonkarahisar Bolvadin
İlçe Jandarma

Komutanlığı’na bağlı
ekipler vatandaşların

güvenle seyahat etmelerini
sağlamak maksadıyla yolcu
taşımacılığı yapan araçlara

yönelik sivil denetim
gerçekleştirdi

Yapılan sivil denetim esnasında yolcu
otobüsü trafik jandarması ekipleri
tarafından kontrol noktasında durdu-
rularak otobüs içerisinde görevli sivil
denetim yapan personel tarafından hem
şoför hem de yolcular denetim hakkında
bilgilendirilerek seyahat esnasında
uyulması gereken kurallar hatırlatıldı.
Otobüse sivil olarak binen jandarma
trafik personeli otobüslerde emniyet
kemerinin kullanımını kontrol ederken
ayrıca sürücünün kural ihlali yapığı yap-
madığını kontrol etti. Çay ilçesi otoga-
rından İstanbul istikametine giden oto-
büse sivil olarak binen Bolvadin İlçe
Jandarma Komutanlığı Trafik Timi per-
soneli otobüste yolcuların emniyet ke-
meri takıp takmadıklarını tek tek kontrol
edip ayrıca sürücünün telefon ile konuş-
ma başta olmak üzere kural ihlali yapıp
yapmadığını kontrol etti. Denetimlerin
ilerleyen günlerde de süreceği belirtildi. 

n KAYNAK İHA 

Jandarmadan 
sivil denetim
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DAĞITIM YERİ : AFYON BASIN YAYIN DAĞITIM 
SANAYİ TİCARET SAN. TİC. LTD. ŞTİ. 

İDARE MERKEZİ:
Karaman Mah. Alparslan Türkeş Bulvarı,

Ufuk Apartmanı No :14/A  Afyonkarahisar
İnternet Adresi: www.odakgazetesi.com.tr

TEL & FAX: 0 272 212 21 00

HAS MEDYA YAYINCILIK A.Ş. 
ADINA 

İMTİYAZ SAHİBİ 

NURETTİN ALPAY GÜZBEY

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
GÖKHAN KOCAASLAN

10 ŞUBAT 2025 PAZARTESİ
YIL: 30  SAYI: 8510

RENKLİ 

TAM SAYFA : 20.000 TL

YARIM SAYFA :  10.000 TL

ÇEYREK SAYFA :    5.000 TL

LOGO  ÜSTÜ :  10.000 TL

2025 İLAN REKLAM FİYATLARI 

Fiyatlarımıza KDV dahil değildir

Yayın Türü: Yerel Süreli

HERŞEY 
TÜRKİYE
İÇİNDİR 

GÜNLÜK TARAFSIZ SİYASİ GAZETE 

KONGRE / VB. İLANLAR 2.500 TL
ZAYİ VB. İLANLAR 350 TL

SİYAH BEYAZ 

TAM SAYFA : 15.000 TL

YARIM SAYFA :   8.000 TL

ÇEYREK SAYFA :   4.000 TL

KURUMSAL ELEKTRONİK 
POSTA ADRESİ

info@odakgazetesi.com
ULUSAL ELEKTRONİK 

TEBLİGAT SİSTEMİ ADRESİ (UETS)
25858-14510-33519

BASKI TESİSLERİ    
ARSLAN GÜNEYDOĞU GAZETECİLİK 

MATBACILIK VE KAĞITÇILIK A.Ş.
SARAY OSMAN GAZİ MAH.SÜTÇÜ İMAM SK.No:33

Pursaklar / ANKARA
YETKİLİ İRTİBAT TEL: 

0539 961 98 97 

Ramazan ayının yaklaşması ile beraber
emeklilere verilecek bayram ikramiyesi
ödemeleri merak edilmeye başlandı. 2024'
te 3 bin liraya yükseltilen ikramiyelere bu
sene zam gelecek mi? Milyonlarca kişiyi
ilgilendiren emekli ikramiyeleri ne kadar
olacak? İşte detaylar... Milyonlarca emeklinin
gözü kulağı bayram ikramiyelerinde. 2018'

den beri düzenli olarak yapılan bayram
ikramiyesi ödemeleri, bu yıl da emekliler
ve hak sahipleri için merak ediliyor. Bayram
ikramiyelerinin 30 Mart Ramazan Bay-
ramı’ndan 1 hafta önce hesaplara yatması
bekleniyor.
* Yüzde 50'lik bir artışla da yeni ikramiye
4 bin 500 liraya yükselecek. Eğer ikra-

miye zam oranı yüzde 60 olursa ikra-
miye 4 bin 800 lira olacak. Yeni emeklil-
erden eski emeklilere kadar herkes ikra-
miyelerden faydalanabilecek. Ancak emek-
lilerin, ikramiyelerin ödeneceği tarihe kadar
emeklilik dilekçesi verenler, maaşları bağ-
lanmamış dahi olsa bu ikramiyeyi almaya
hak kazanmış olacak.   KAYNAK: SÖZCÜ

Emekli ikramiyeleri ne kadar olacak?

Kamu Denetçiliği
Kurumunun (KDK)

girişimiyle, kendi adına
evi bulunan ancak

başka bir evde
kiracı olarak ikamet

eden emekli öğretmen,
emlak vergisinden 

muaf tutuldu
KDK’nın kararına göre, adına kayıtlı
konut niteliğinde bir taşınmazı bu-
lunan ancak başka bir evde kiracı
olarak yaşayan emekli öğretmen, e-
mekli maaşı dışında gelirinin bulun-

madığını belirterek, belediyeden em-
lak vergisinden muaf tutulmayı talep
etti. Talebi kabul edilmeyen ve Tem-
muz 2024’te vergi borcu ödeme emri
gönderilen emekli, uzun yıllardır ki-
rada yaşadığı konuttan alışkanlıkları
nedeniyle ayrılamadığını bildirerek,
ekonomik durumu dikkate alınarak
emlak vergisinden muafiyet işlemle-
rinin yapılması talebiyle KDK’ya baş-
vurdu. Başvuruyu değerlendiren KDK,
ilgili belediyeyle başvurucunun tale-
binin karşılanması adına görüşme
yaptı. Talebi olumlu karşılayan bele-
diye, başvurucunun emlak vergisin-
den muafiyeti adına işlem tesis
edildiğini KDK’ye bildirdi. AA

Kirada oturan emekli ev sahibi 
emlak vergisinden muaf tutuldu

Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB)
Genel Başkanı Şemsi Bayraktar, 10 Şubat
Dünya Bakliyat Günü’ne ilişkin, son 10
yılda kuru fasulye, nohut ve mercimekte
ithalat miktarının yüzde 55 oranında
arttığını belirterek, “En önemli protein
kaynaklarından baklagilde ithalatçı olma-
mız kabul edilemez. Halkımızın sağlıklı
beslenmesi için temel gıda ürünlerinde
üretim artırılmalı, ithalattan vazgeçilme-
lidir” açıklamasını yaptı.

BAKLİYAT YILI İLAN EDİLDİ
TZOB Genel Başkanı Bayraktar, 10 Şubat
Dünya Bakliyat Günü’ne ilişkin açıklama
yaptı. Türkiye’de yetiştirilen 7 çeşit ye-
meklik baklagil arasında en fazla üretilen-
lerin nohut, kuru fasulye ve mercimek
olduğunu, bunların her birinin ayrı bir
besin değeri bulunduğunu aktaran Bay-
raktar, şunları kaydetti: “Fastfood ve ha-
zır gıda tüketiminin arttığı son yıllarda
doktorlar ve diyetisyenler tarafından da
baklagiller sıklıkla öneriliyor. Ayrıca bak-
lagiller, topraktaki organik madde biri-
kimine yardımcı olmaları ve toprak yapı-
sını düzeltmeleri nedeniyle ekim nöbe-
tinde sıklıkla tercih ediliyor. Bu durum
baklagillerin tarımsal üretimdeki önemini
artırıyor. Bu doğrultuda Birleşmiş Milletler
tarafından 2016 yılı ‘Uluslararası Bakliyat
Yılı’ olarak ilan edildi ve takip eden süreçte
her yıl 10 Şubat gününün ‘Dünya Bakliyat
Günü’ olması kararlaştırıldı.

EKİM ALANLARINDA AZALMA
Ülkemizde baklagil üretimi ülke geneline
yayılmış olsa da Güneydoğu Anadolu
Bölgesi, İç Anadolu Bölgesi ve Marmara
Bölgesi’nin güneyinde yoğunlaşıyor. Genel
olarak, kırmızı mercimek Güneydoğu’da,
yeşil mercimek İç Anadolu’da, bakla Ege
ve Güney Marmara’da, nohut ve kuru
fasulye ise birçok bölgemizde yetiştirili-
yor. Toplam yemeklik baklagil üretiminin,
yüzde 42,7’sini nohut, yüzde 30,1’ini
kırmızı mercimek, yüzde 20,7’sini kuru fa-
sulye, yüzde 5,3’ünü yeşil mercimek oluş-
turuyor. Geri kalan yüzde 1,1’ini ise diğer
bakliyatlar oluşturuyor. Ülkemizde 1990
yılında toplam 20,3 milyon dekar olan bak-
lagil ekim alanı bugüne geldiğimizde 8,7
milyon dekara geriledi. Yani ekim alanla-
rımızda yüzde 56,6 oranında azalma ya-
şandı. Aynı şekilde üretimde de yüzde 33,2
oranında bir gerileme gerçekleşti.”

TÜKETİMİ KARŞILAMIYOR
TZOB Genel Başkanı Şemsi Bayraktar,
2016’da Uluslararası Bakliyat Yılı ilan
edilmesinin ardından, 2024’e kadar ya-
pılan çalışmalar ve üreticilerin çabasıyla
bakliyat üretiminin yüzde 24,5 oranında
artarak toplam 1 milyon 345 bin tona çık-
tığını ifade etti. “Bu artışa rağmen nohut

dışında en çok ürettiğimiz baklagillerde
arz açığımız devam ediyor. İstatistikler
yeşil mercimekte yüzde 39,8, kırmızı
mercimekte yüzde 14,1, kuru fasulyede
ise yüzde 8,6 oranında açığımız olduğunu
gösteriyor. Son 10 yılda kuru fasulye,
nohut ve mercimekte ithalat miktarı 379
bin 869 tondan yüzde 55 oranında ar-
tarak 587 bin 500 tona çıktı. İthalat de-
ğeri ise yüzde 28 oranında artarak 321
milyon dolardan 412 milyon 200 bin
dolara yükseldi. Böylelikle son on yılda
toplamda 5 milyon 44 bin ton ithalata
karşılık 3 milyar 629 milyon dolar para
ödedik. En önemli protein kaynaklarından
baklagilde ithalatçı olmamız kabul edile-
mez. İnsanımızın protein ihtiyacının
karşılamasında önemli bir yere sahip
olan baklagillerin üretimini artırmak
zorundayız. Halkımızın sağlıklı beslen-
mesi için temel gıda ürünlerinde üretim
artırılmalı, ithalattan vazgeçilmelidir. Bu
gibi temel gıda ürünlerinde marketlerde
tavan fiyat uygulanmalıdır. Baklagil üre-
timini artırmaya yönelik teşvikler artırıl-
malı, üretici ile tüketici arasındaki fiyat
farkı makul seviyelere çekilmelidir. Hasat
dönemine yakın ithalat yapılarak piyasa
dengesi bozulmamalıdır. Üreticilerimizin
memnun olacağı bir fiyat politikası oluş-
turulmalıdır. Sorunları görmezden gelme-
mesi ve yerli üretimi destekleyici politi-
kalar geliştirmesi gerekiyor”

n KAYNAK SÖZCÜ GAZETESİ

Marketlerde
TAVAN fiYAT 
uygulanmalı

Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Genel Başkanı 
Şemsi Bayraktar, 10 Şubat Dünya Bakliyat Günü’ne ilişkin,

son 10 yılda kuru fasulye, nohut ve mercimekte ithalat
miktarının yüzde 55 oranında arttığını belirterek 

marketlerde tavan fiyat uygulanması gerektiğini söyledi

Bayraktar, “Bu gibi temel gıda ürünlerinde marketlerde tavan fiyat
uygulanmalıdır. Baklagil üretimini artırmaya yönelik teşvikler artırılmalı, 

üretici ile tüketici arasındaki fiyat farkı makul seviyelere çekilmelidir. Hasat
dönemine yakın ithalat yapılarak piyasa dengesi bozulmamalıdır. 

Üreticilerimizin memnun olacağı bir fiyat politikası oluşturulmalıdır”

Bakanlıktan yapılan açıklamaya
göre, Mesleki Hizmetler Genel
Müdürlüğünce, inşaat sektöründe
dijital dönüşümün yol haritasına
yönelik “Ulusal Yapı Bilgi Model-
lemesi ( BIM) Entegrasyonu Çalış-
tayı” düzenledi. Birleşik Krallık
Connected Places Catapult (CPC)
kuruluşu ile dijital inşaat ve BIM
konulu işbirliği programı kapsa-
mında İlbank Sosyal Tesisleri’nde
gerçekleştirilen çalıştaya, Bakan
Yardımcısı Hasan Suver, Mesleki
Hizmetler Genel Müdürü Banu
Aslan, İngiltere’nin Ankara Büyükel-
çisi Jill Morris, Birleşik Krallık Tür-
kiye Ticaret Müsteşarı Charles Ma-
guire, akademisyenlerle paydaş
kamu kurum ve kuruluşların tem-
silcileri katıldı. Çalıştayda konuşan
Bakan Yardımcısı Suver, Türkiye’
nin dijital inşaat stratejisine yöne-
lik yol haritasının belirlenmesi,
sürdürülebilir, verimli ve yenilikçi
bir inşaat sektörü oluşturulması-
nın temel hedefleri olduğunu, diji-

talleşmenin sosyal, çevresel ve
ekonomik faydalar sunduğunu vur-
gulayan Suver, şunları kaydetti:

ÇALIŞMALARA BAŞLANDI
“İnşaat sektörünün dijital dönü-
şümü için yenilikçi ulusal strate-
jiler geliştirilmesi yönünde hedef-
lerimizi belirledik. Sektörün dijital
dönüşümünün odağında bulunan
ve projelerde zaman, maliyet, ka-
lite ve koordinasyon problemleri
için teknolojik çözümler sunan
BIM ve araçlarının kullanılmasına
yönelik çalışmalara başladık. Böy-
lece bina yaşam döngüsü boyunca
verilerin, üç boyutlu sayısal yapı
modelleriyle görselleştirilmesi ve
yönetilmesi sağlanacak.”
Suver, inşaat ekosisteminde diji-
talleşmenin artırılmasıyla Türk
firmaların Türkiye’deki kamu a-
lımlarının yanı sıra küresel ölçekli
projelerde daha çok yer alabile-
ceklerine dikkati çekti. 

n KAYNAK AA

İnşaat sektöründeki süreçler 
dijital platforma taşınacak

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı, inşaat ekosistemindeki dijitalleşme

hedefleri doğrultusunda, proje, yapım ve
işletme süreçlerinin tamamen dijital

platforma taşımak için harekete geçti

Türkiye genelinde, 60 binden fazla üye
restoran ile yaklaşık 20 milyon kullanıcıya
hizmet veren online yemek sipariş platformu
GetirYemek, kullanıcılarının 2024’teki pizza
tercihlerini paylaştı. Buna göre, 2024 yılında
toplamda 6,7 milyon pizza tüketildi. Kulla-
nıcıların favori lezzeti karışık pizza olurken,
margarita ikinci, sucuklu üçüncü sırada yer
aldı. Pratik, lezzetli ve doyurucu yemek-
lerden, fast food denince akla ilk gelen ter-
cihlerden biri olan pizza, popülerliğini ko-
rumaya devam ediyor. GetirYemek tarafın-
dan açıklanan verilerde pizzaseverlerin
2024 yılı tercihleri dikkat çekiyor.

EN ÇOK SİPARİŞ KARIŞIK PİZZA
Her 10 kullanıcıdan 3’ünün pizza sipariş
ettiği uygulamada, en çok karışık pizza ter-
cih edilirken onu sırasıyla margarita ve su-
cuklu takip etti. Türkiye’nin pizza saati 19.
00 olurken, Cumartesi ve Pazar günleri si-
parişlerde yüzde 20 artış görüldü. Orta boy
ve kalın hamur ise pizzaseverlerin favori
tercihi oldu. Kullanıcılar pizzalarının yanında
tatlı olarak en çok sufle siparişi verdi. Yeni
yıl coşkusunun da yaşandığı Aralık ayında
pizza tüketimi zirveye çıktı. 
n KAYNAK İHA 

GetirYemek Türkiye’nin
tercihlerini açıkladı

Türkiye’de 7 Şubat tarihinde günlük 300 milyon metreküp doğal gaz
tüketimiyle rekor kırıldı. Boru Hatları ile Petrol Taşıma AŞ’nin

(BOTAŞ) X hesabından yapılan paylaşımda, “BOTAŞ’tan bir rekor
daha. 7 Şubat 2025 tarihinde 300 milyon metreküp doğal gaz tüketimi

ile Türkiye rekoru kırıldı” ifadelerine yer verildi. Paylaşımda, daha
önceki rekorun günlük 288 milyon metreküp doğal gaz tüketimiyle

19 Ocak 2022 tarihinde kırıldığı anımsatıldı. AA

7 Şubat’ta 
doğal gaz 

tüketiminde
rekor

Annelere müjde gibi 
'emeklilik' haberi!
Emeklilikte Yaşa Takılanlardan sonra bir
erken emeklilik fırsatı da anneler için doğu-
yor. Doğum borçlanması ile 6 yıla kadar
prim kazanan anneler emeklilik yaşlarını
öne çekebiliyor. Ayrıca engelli çocuğu olan
annelere daha da erken emeklilik fırsatı ge-
liyor. Ekonomi çevrelerinde yapılan bir ha-
zırlık anne olup çalışma hayatına devam e-
den kadınlara müjdeli bir haber barındırıyor.
Doğum borçlanması sayesinde prim tamam-
lamayı kabul eden çalışan kadınlar erken
emekli olabilecek. Stajdan sonra yapılan
doğumlar da sürece dahil edildi. Böylece
henüz iş hayatına başlamadığı yıllara ait prim
ödeyerek sigorta başlangıç tarihini daha da
geriye çekmeleri mümkün olacak.
n KAYNAK SÖZCÜ GAZETESİ

BAYRAKTAR

Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Genel Başkanı Şemsi Bayraktar;
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Sabri Bektöre Konferans Salonunda gerçekleş-
tirilen 2024-2025 Eğitim-Öğretim Yılı Bahar
Dönemi Akademik Kurul Toplantısına; AKÜ

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir,
İİBF Dekanı Prof. Dr. Gökhan Demirtaş, Dekan
Yardımcıları Dr. Öğr. Üyesi Hale Fulya Kaya ve
Dr. Öğretim Üyesi Ali Balkı ile birlikte İİBF
öğretim elemanları katıldı.  İİBF Dekanı Prof.
Dr. Gökhan Demirtaş’ın sunumunun ardından
AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş, sözlerine
6 Şubat depremlerinde vefat eden vatandaşları-
mızı anarak başladı ve üniversitelerin evrensel
misyonları olan eğitim-öğretim, araştırma
geliştirme, toplumsal katkı ve uluslararasılaşma
konularında değerlendirmelerde bulundu. 2019
Nisan ayında Rektörlük görevine atandıktan
sonra AKÜ’nün 4 yıllık gelecek dönemine dair
planlamalar yaptıklarını kaydeden Karakaş,
“Üniversitemizin stratejik planını o dönemde
güncelledik ve sonraki gelişmelere göre de gün-
cellemeye devam ettik. Risk ve hız çağında yaşı-
yoruz. Sürekli bir hızlı değişim var. Bu değişim
beraberinde rekabeti getiriyor. Rekabet edebilme
kapasitenizi koruyabilmeniz için de sürekli ken-
dinizi güncellemeniz gerekiyor.” diye konuştu.

GÜNCELLEMELER YAPIYORUZ
AKÜ’nün stratejik planının sürekli güncellendiği-
ni belirten Karakaş, şöyle konuştu: “Stratejik
planımızda yaptığımız güncellemelere bağlı
olarak misyon ve vizyonumuzu da yeniden de-
ğerlendiriyoruz. 2019 yılında güncellediğimiz
stratejik plan kapsamında ortaya koymuş oldu-
ğumuz vizyon çerçevesinde üniversitemizin
nicelik olarak değil nitelik olarak ilerlemesi ge-
rektiğini ilan ettik. Bu doğrultuda niteliksel ge-
lişme yani dikey gelişme önceliğimizdir diye
yola çıktık. Üniversitelerin temel hedefleri olarak
bilinen eğitim-öğretim, araştırma-geliştirme,
toplumsal katkı ve son dönemlerde eklenen
uluslararasılaşma başlıklarında bu güncelle-meleri
gerçekleştirmek için sürekli yeni politikalar
oluşturma noktasında geleceğe dair bir vizyon
ortaya koyma anlayışıyla hareket ediyoruz.”

AKÜ’NÜN VİZYONUYLA ÖRTÜŞÜYOR
YÖK’ün Türk Yükseköğretim Sistemi 2030 viz-
yonu ile AKÜ’nün vizyonunun örtüştüğünü ifade
eden Karakaş, şunları söyledi: “Geçtiğimiz ay
İzmir’de bölge toplantısı yapılan Türk Yükseköğ-
retiminin 2030 Vizyonu konulu toplantıda;
bizim 2019 yılında ortaya koyduğumuz vizyonla
YÖK’ün 2030 vizyonunun örtüştüğünü gördük
ve isabetli bir yola girdiğimiz için de mutlu
olduk. Bu vizyonun kapsamında eğitim-öğretim
süreçlerinin güncellenmesi, akreditasyon çalış-
maları, nitelikli yayın, patent geliştirme ve mev-
cut bölüm ve programların dönüşümü söz ko-
nusuydu. Bu vizyon çerçevesinde belirlenen
hedeflere ulaşabilmek için bu yükün altına
üniversite aktörlerinin hepsinin birlikte girmesi
gerekiyordu. Bir kişinin ya da birkaç kişinin
gerçekleştirebileceği hedefler değildi; zaten
üniversite bir örgüt ve büyük ölçeğe sahip bir
kurumsal yapıdır. Böyle ölçekteki kurumsal bir
yapının başarı elde edebilmesi o kurumda yer
alan bütün aktörlerin devreye girmesi ve so-
rumluluk üstlenmesiyle gerçekleşir düşüncesin-
den hareketle yönetim anlayışımızı, felsefemizi
oluşturduk ve bunu da uyguladık.”

EN ÖNEMLİ HUSUS GÜNCELLEMEDİR
Eğitim öğretim faaliyetlerini AKÜ’nün belirlenen
vizyonu doğrultusunda gerçekleştirdiklerini
belirten Karakaş, “Eğitim öğretimde önemsediği-
miz en önemli husus güncellemedir. Bilimsel
alanların dinamik bir yapıya sahip olduğunu
biliyoruz. Dolayısıyla kendisi dinamik olan ve
sürekli kendisini güncelleyen bir alanda faaliyet
gösteren, yükümlülükleri bu alanda oluşmuş
meslek grubunun kendisini de sürekli gün-
cellemesi gerekiyor. Vermiş olduğumuz derslerde,
yapmış olduğumuz çalışmalarda mutlaka yeniyi
takip ederek bu yeniliği hem öğrencilerimizle
hem de yapmış olduğumuz araştırma geliştirme
faaliyetleriyle buluşturmamız gerektiği kanaatine
sahibiz” dedi. Eğitim öğretimle ilgili akreditasyon
çalışmalarını öncelikli konular olarak belirledik-
lerini ve akreditasyonla ilgili 2019 yılından iti-

baren çalışmalara başladıklarını ve bütçe ayır-
dıklarını söyleyen Karakaş, akreditasyon sürecine
dair şu bilgileri paylaştı: “2019 öncesinde hiçbir
akredite birimi olmayan bir kurumu, hemen
her alanda akredite olmuş birimlere kavuşturduk
ve kavuşturmaya da devam ediyoruz. Öncelikli
olarak akreditasyona bütçe ayırıyoruz ve her
sene bu bütçeyi artırarak devam ettiriyoruz.
Akreditasyon süreci sadece bir alanı veya alan-
daki çalışanları disipline etmek amacıyla yapıl-
mıyor, akreditasyonun çok önemli sonuçları
var. Artık akreditasyon alma hakkı kazanılan
programlar ile Türkiye Yeterlilikler Çerçevesi
(TYÇ) logoları ilişkili hale getirildi. Akreditasyon
almayan hiçbir akademik birime TYÇ logosu
verilmiyor. Dolayısıyla akreditasyonun en önemli
çıktısı budur. TYÇ logosu almak demek, diplo-

malarımızın Avrupa Birliği ülkelerinde geçerli
olması demektir. Dolayısıyla akreditasyon, vermiş
olduğunuz diplomaların daha güçlü olmasını
sağlayan bir ön koşul haline geldi. Bundan do-
layı her yıl yönetim kurulunda aralık ayında
akreditasyonla ilgili çalışma planlamasını yapı-
yoruz. Ayrıca geçtiğimiz yıl Üniversitemiz, YÖKAK
tarafından tam akredite edilen üniversitelerden
biri oldu. 2017 yılında başladığımız kalite
yolculuğunda 2023 yılında tam akreditasyon için
başvuracak düzeye geldik. 30 üniversite ile bu
sürece dahil olduk ve bu 30 üniversitenin 20’sine
akreditasyon verildi. Bu 20 üniversitenin de 17’sine
2 yıllık koşullu akreditasyon, sadece 3’üne 5 yıllık
tam akreditasyon verildi. Üniversitemiz de bu 3
üniversiteden birisi” dedi.
n HABER ALİ OSMAN OKŞAR

Önceliğimiz dikey gelişme
AKÜ REKTÖRÜ PROF. DR. MEHMET KARAKAŞ; 

Afyon Kocatepe Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Karakaş İktisadi 
ve İdari Bilimler fakültesinin 2024-2025 Eğitim-Öğretim Yılı Bahar Dönemi 

Akademik Kurul Toplantısına katılarak değerlendirmelerde bulundu

PROFİL YÜKSELEREK DEVAM EDİYOR
AKÜ’nün toplumsal katkı alanına son 3 yıldır ciddi anlamda ivmesini yükselterek devam eden bir profil
çizdiğini ifade eden Karakaş, “Bu profilin yükselerek devam etmesini istiyoruz. Çünkü akademisyen
kimliği, aynı zamanda eğitimci ve entelektüel sorumlukları olan bir kimliktir. Toplumun akademisyenden
beklentileri mevcuttur. Her toplumun beklentisi vardır. Çünkü akademisyen yetiştirmek kolay bir iş
değil, uzun bir süreçtir. Bu sürece devletin ve toplumun yapmış olduğu yatırımlar var. Bu yatırımların
karşılığını da almak istiyor. Verilen eğitim, yapılan araştırma geliştirme bu katkının içindedir tabi ki,
ama bunların dışında toplumsal katkı anlamında üniversite şehir iş birliği, üniversite sivil toplum iş
birliği, üniversite sanayi iş birliği ve üniversite basın iş birliği gibi üniversite şehir ilişkisinin farklı
ayakları var. Bu alanlarda faaliyet göstermek ve aynı zamanda öğrencilerimizin sosyal ve kültürel
gelişimlerine katkı verme gibi sorumluluğumuz olduğunu hatırlatmak istiyorum. Bu alandaki faaliyetler
vermiş olduğunuz güçlü katkının artarak devam etmesi beklentimizdir.” ifadelerini kullandı.
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ESOB'da�kazan�
kaynıyor

Afyonkarahisar 
Esnaf ve Sanatkarlar

Odalar Birliği 2025 yılı
Başkanlar Kurulu İstişare

ve Değerlendirme
Toplantısına TESK Genel

Başkanı Bendevi 
Palandöken’in katılımıyla

gerçekleştirilirken
toplantıya İYİ Parti

Milletvekili Hakan Şeref
Olgun ile Belediye 

Başkanı Burcu Köksal’ın
davet edilmemisi ser

tepkilere neden oldu. ESOB
kendi içinde de

kaynamaya başladı

OLGUN VE 
KÖKSAL 

ÇAĞRILMADI
Hafta sonu yapılan toplantıya AK
Parti İlimiz Milletvekilleri Ali Özkaya,
İbrahim Yurdunuseven, Hasan Ar-
slan, MHP Milletvekili Mehmet Tay-
tak, AK Parti İl Başkanı Turgay
Şahin, MHP İl Başkanı Ahmet Kahve-
ci katılırken İYİ Parti Milletvekili
Hakan Şeref Olgun ile Afyonkarahis-
ar Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın
davet edilmediği ortaya çıktı. Yaşa-
nanların ardından açıklamalar ard
arda gelirken ESOB kendi içinde de
kaynamaya başladı. Toplantının ev
sahibi olan ESOB Başkanı Cengiz
Üstün’e en sert eleştirilerden birisi-
de en yakınından geldi. Afyonkara-
hisar Esnaf ve Sanatkarlar Odaları
Birliği Başkan Vekili Sabri Can Bekle
Milletvekili Olgun ve Başkan Köksal’
ın toplantıya çağrılmamasını eleştirdi.

BAŞKAN 
VEKİLİNDEN 

TEPKİ
ESOB Başkan Vekili Sabri Can Bekle
yaptığı açıklamada, “Afyonkarahisar
Esnaf Odaları Birliğinin, esnafımızın
sorunlarını ele almak ve çözüm
üretmek amacıyla düzenlenen top-
lantıya ilişkin kamuoyunda oluşan
haklı değerlendirmeleri üzülerek
takip ediyorum. Burada vurgulamak
isterim ki, esnafın refahını ilgilen-
diren bu tür toplantılar sadece belli
bir kesimin değil, tüm paydaşların
ortak katılımıyla anlam kazanır. Söz
konusu toplantıya Afyonkarahisar’ın
seçilmiş Milletvekili Av. Hakan Şeref
Olgun, tüm siyasi partilerin tem-
silcileri ve Afyonkarahisar Belediye
Başkanı Burcu Köksal davet edilme-
miştir. Oysaki esnafın geleceğini il

n Afyonkarahisar Esnaf ve Sanatkarlar Odalar
Birliği (ESOB) tarafından hafta sonunda düzen-
lenen 2025 yılı Başkanlar Kurulu İstişare ve
Değerlendirme Toplantısına tepkiler çığ gibi
büyüdü. Toplantıdan günler öncesinden tüm
basın mensuplarının yer aldığı Whatsapp
grubuna şu mesaj gönderilerek toplantıya
Afyonkarahisar Milletvekillerinin de davet
edildiği duyurulmuştu. Mesajda, “08 Şubat
2025 Cumartesi günü saat 13.00 ‘de Oruç-
oğlu Termal Otel’de  Afyonkarahisar ESOB’a
bağlı Esnaf Odaları,Esnaf  ve Sanatkarlar
Kredi Kefalet Kooperatif Başkanları ile
TESK Genel Başkanı, Afyonkarahisar Mil-
letvekillerinin katılımı ile yapılacak yeme-
ğe Basın mensuplarımız davetlidir. ESOB
Başkanı Cengiz Üstün’ün ricasıyla” ifadele-
rine yer verilmişti.

ESOB Başkanı Cengiz
Üstün’e bir tepki de
Cumhuriyet Halk Partisi İl
Başkanı Faruk Duha 
Erhan’dan geldi
Sosyal medya hesabından paylaşımda
bulunan CHP İl Başkanı Faruk Duha
Erhan, “Esnafı bu hale getirenlerle
toplanıp toplanıp ne konuşuyorsunuz?
Esnafı nasıl daha da borçlu hale geti-
receğinizi mi konuşuyorsunuz yoksa
ne yaparsak icra dosyalarını biraz da-
ha artırabiliriz diye mi düşünüyorsu-
nuz? AKP zihniyeti toplumun tüm kes-
imlerini fakirleştirdiği için, halk artık
rahatsız olduğu için sandıkta cevabını
verdi ama siz halkın iradesini hiçe sa-
yarak hala onlardan medet umuyor-
sunuz. Çözüm AKP’de olsa 23 yıldır
bir çözüm bulurlardı, ülkeyi bu hale
getirmezlerdi. Ne vatandaşımız ne de
esnafımızın hiçbir ümidi kalmayanlara
değil de yüzünüzü kendi esnafınıza,
halka çevirin. Esnafın sorunlarının
çözümü de Cumhuriyet Halk Partisi
iktidarındadır” dedi 

Üstün’ün 
belediyeye
karşı olan

tavrı ortada
Esnafın sorunlarının
konuşulacağı toplantıya davet
edilmeyen Belediye Başkanı
Burcu Köksal ODAK’a konuştu.
Başkan Köksal, “Bu aslında
bana değil milletin iradesine
yapılan bir şey”

Belediye Başkanı Burcu Köksal ESOB
tarafından hafta sonu düzenlenen top-
lantıya davet edilmemesini değerlendir-
di. ODAK’a konuşan Başkan Köksal,
“ESOB tarafından basına bilgi veri-
lerek esnafla ilgili sorunların konuşu-
lacağının duyurulduğu toplantıya
Afyonkarahisar Belediye Başkanı
olarak ben davet edilmedim. Esnafın
sorunlarının konuşulacağı, esnafın
konuşacağı bir ortamda şehrin seçil-
miş olan belediye başkanının olma-
dığı bir toplantı. Yine halkımızın oy-
larıyla seçilmiş olan bir milletvekili
arkadaşımızın da çağrılmadığı bir
toplantı. Daha önce yine buna benzer
olarak ulaşımla ilgili bakanlıkla ya-
pılan bir toplantıya da davet edilme-
miştim. Bu yaklaşımı çok yanlış bu-
luyorum. Esnafın konuşulacağı bir
ortama siyaset girmemeli. Halkın
oylarıyla seçilmiş olan herkes, şehrin
yönetimini yürüten herkesin bu
toplantıya çağrılması lazım”

BİZ SİYASİ BAKMIYORUZ
“Çünkü biz halkımızın, esnafımızın so-
runlarına siyasi bakmıyoruz” diyen Baş-
kan Köksal, “Herkese eşit bir şekilde
hizmet etmeye çalışıyoruz. Ama bu şe-
kilde davranılması bizi üzüyor. Bu yal-
nızca bana değil milletin iradesine ya-
pılan bir yanlıştır. En başından beri
Cengiz Üstün’ün açıklamaları belediyeye
karşı olan tavrı ortada. Olaylara tama-
men siyasi bakıyor. Ama burada bir STK
böyle davranmış olsa bile Vali hanımın
burada birleştirici, bütünleştirici olması
gerekiyor. Bütün şehri kucaklamak için,
burada olaya el atılmalıdır. Burada Bele-
diye Başkanı ve milletvekili vatandaşları-
mızın oylarıyla seçilmiş insanlar. Biri
yüzde 51 oyla seçilmiş Belediye Başkanı
diğeri de yine halkın oyları ile seçilmiş
olan bir milletvekili. Bu insanların mut-
laka bu toplantılara çağrılması gerekiyor
diyerek birleştirici ve bütünleştirici
olması gerekiyor” dedi 

n HABER AHMET IŞIK 

Afyonkarahisar Esnaf ve
Sanatkarlar Odalar Birliği
Başkanı Cengiz Üstün tara-

fından organize edilen 2025
yılı Başkanlar Kurulu İstişare
ve Değerlendirme Toplan-
tısına davet edilmediğini dile
getiren İYİ Parti İlimiz Mil-
letvekili Hakan Şeref Olgun,
“Eyyy ESOB Başkanı Cengiz
Üstün; Anlaşılan kendiniz ça-
lıp kendiniz oynamak isti-yor-
sunuz. Mevlevilik ve Ahilik
üzerine marka olan kadim
şehrimizde temsilcisi bulun-
duğunuz, dertlerini, sıkıntı-
larını dile getirmekte sorumlu
olduğunuz esnaf ve sanatkar-
larımızın iktidara karşı sesi
çıkmasın diye mi kapalı kapı-
lar ardında Muhalefet Vekili
ve Belediye Başkanı olmadan
toplantı yapıyorsunuz. Nedir
bu korku ve telaşınızın sebebi” 

SON 
ÇIRPINIŞLARINIZ
Milletvekili Olgun, “Biz ki es-
nafımızın derdiyle dertlenen,
sorunlarına çözüm, yarala-
rına merhem olmaya çalışan,
seslerini her fırsatta her yerde
haykıran bir partinin temsil-
cisiyiz. Esnafın beli bükülmüş
dar boğazda, siftahsız kepenk
kapatıyor ve çaresiz. Bunları
dile getirebilecek misiniz.
Temsil ettiğiniz makamlara
sorumluluğunuz ve borcunuz
bu değil mi? Anlaşılan o ki,
sizin derdiniz temsil ettiğiniz

esnaf ve sanatkar değil, siyasi
kaygılarınız ve yaranma çaba-
nız. Şunu unutmayın bu omur-
gasız davranışlar son çırpınış-
larınızdır. Siz iktidar vekilleri
ile kendiniz çalıp kendiniz oy-
namaya devam edin, mil-
letimiz ve kadim şehrimizin
Esnaf ve sanatkarları gerçek-
leri biliyor ve zamanı geldi-
ğinde bunun hesabını mutlaka
soracaklardır” dedi.

gilendiren her platformda, her gö-
rüşten temsilcinin bulunması zorun-
luluktur. Esnafın sorunlarını çözmek
adına yapılan bir toplantının belirli
siyasi grupların davetiyle sınırlandı-
rılması, birliğimizin benimsediği
kapsayıcı ve tarafsız anlayışa açıkça
aykırıdır. ESOB Başkan Vekili olarak,
esnafımızın her kesiminin temsil
edildiği, siyaset üstü ve ortak akla
dayalı bir yaklaşımı savunuyorum.
Hiçbir siyasi ayrım gözetmeden, Afy-
onkarahisar’daki tüm esnafların sesi
olmaya devam edeceğimi kamuoyuna
duyuruyor, bundan sonraki süreçte
tüm kesimlerin davet edilmesi ko-
nusunda daha hassas olunması ge-
rektiğini önemle vurguluyorum”

MİLLETVEKİLİ HAKAN ŞEREF OLGUN; 

Nedir bu korku 
VE TELAŞıNıZ?

Afyonkarahisar Esnaf ve Sanatkarlar Odalar
Birliği tarafından organize edilen toplantıya tüm 

Afyon Milletvekillerinin davet edildiği duyurulmasına
rağmen İYİ Parti Afyonkarahisar Milletvekili Hakan 

Şeref Olgun’un davet edilmediği ortaya çıktı. Milletvekili 
Olgun ise, “Anlaşılan kendiniz çalıp kendiniz 
oynamak istiyorsunuz” diye tepki gösterdi

Bir tepki de
Erhan’dan

Sorunları Köksal çözer
ESOB tarafından organize edilen TESK Genel Başkanı 

Bendevi Palandöken’in katılımıyla hafta sonu gerçekleşen toplantıya
Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın davet edilmemesini bir tepkide 

Belediye Başkan Yardımcısı Ömer Yıldız’dan geldi
Afyonkarahisar ESOB tarafından organize edilen ve Cumhur İttifakı Milletvekillerinin davet edildiği toplantıya İYİ Parti Milletvekili
Hakan Şeref Olgun ile Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın davet edilmemesine Belediye Başkan Yardımcısı Ömer Yıldız’da tepki
gösterdi. Sosyal medyadan bir açıklamada bulunan Başkan Yardımcısı Yıldız, “Biz çözeriz dediğiniz hiç bir şeyi dışlayarak çöze-
mezsiniz. Çözebilecek olanları toplantılara çağırmıyorsunuz. Derdiniz devranın sürmesi ise o iş geçti. Çözüm bulmak ise hazırız.
Sizi de kurtaracak ortak akıldır. Afyon esnafının sorunlarını Belediye Başkanımız Burcu Köksal çözer” ifadesini kullandı. 

Belediye Başkan
Yardımcısı 

Ömer Yıldız’da
Başkan 

Köksal’ın 
davet 

edilmemesine
tepki 

gösterdi.

OLGUN

BEKLE

ESOB BAŞKANI 
CENGİZ ÜSTÜN’E
BAŞKAN VEKİLİ 

BEKLE’DEN TEPKİ;
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Afyonkarahisar AK 
Parti İl Başkanlığı, Dinar İlçe
Başkanı İbrahim Özgül’ün
görevden alındığını duyurdu.
Görevden alma kararının
gerekçesi olarak, ilçede açılan
Burger King şubesinin açılışına
katılması gösterildi
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı, konuya
ilişkin yaptığı açıklamada şu ifadelere yer
verdi: “Değerli hemşehrilerimiz, Burger King
firmasına ait bir şubenin açılışına katılan
Dinar İlçe Başkanımızın istifası alınmıştır.
Filistin’de yaşanan soykırım ve yıkımın faili
olan İsrail’e destek veren firma ve markalara
karşı boykot irademiz nettir. Tüm teşkilat
mensuplarımızın boykot konusundaki tavrı
da açıktır. Milletimizin hassasiyetleri kırmızı
çizgimizdir. Bu nedenle gerekli tavrı vakit
kaybetmeden alıyor ve olayla ilgili tahkikatı
başlatıyoruz” AK Parti İl Başkanlığı, İsrail’e
ekonomik destek sağlayan firmalara karşı
boykot çağrısını yineleyerek, tüm teşkilat
üyelerinin bu konuda hassasiyet göstermesi
gerektiğini vurguladı. 

n HABER CEMİLE KAYTAN

Artan Vergiler ve 
Kontrolsüz Üretim;

Sahte ve Kaçak 
İçki Tehlikesi

Ülkemizde sahte içki kaynaklı ölüm-
ler yeni bir olgu değil. Ekonomik zor-
luklarla mücadele eden vatandaşlar,
maliyetleri daha düşük olduğu için içe-
riği belirsiz ürünlere yöneliyorlar. Ayrıca,

alkollü mekanların kâr hırsı, sahte ve
kaçak alkol tüketiminde artışa yol açıyor.
Geçtiğimiz yıl yaşanan vakalar onlarca
insanımızın yaşamını yitirmesine neden
oldu ve 2025 yılında da sahte içkiden
ölümler, günlük haber bültenlerinde
sıkça yer almaya devam ediyor.

Vergiler yükseldikçe insanlar stan-
dart dışı ve denetimden uzak ürünlere
daha ucuz olduğu için kolayca ve
düşünmeden yönelebilmektedir. Bu da
ölümlere, kalıcı arızalara veya hastalık-
lara yol açmaktadır.  Bu konuyu sadece
alkol temelinde ele almamak da gerekir
çünkü çok çeşitli alanlarda benzer
şeyleri görmek mümkündür. Hepsinin
altında yatan asıl neden gerçekte
kullanılması gereken ürünlerin üretim
girdi maliyetlerinin çok yüksek olması
nedeniyle aslının yerine geçemeyecek
nitelikteki ürünlerin kullanılmasıdır.

Sahte içki ve kaçak içki birbirinden
farklı iki konudur. Var olan ürün üz-
erinden çeşitli katkılar veya değişiklikler
yapılarak ya da asıl kullanılması gereken
madde yerine daha ucuz ve standart
dışı maddeler kullanılarak elde edilen
ürün sahtedir. Marketlerde satılan ve
dezenfektan olarak kullanılan etil alkol

bazlı yüzey temizleyici sıvılara, içki
aromaları karıştırmak suretiyle satılması
veya metil alkole çeşitli içki aromaları
ve boyalar karıştırılarak viski, votka,
rakı gibi içkilerin tadına ve rengine
benzetilerek satılması bunlara birer
örnektir.

Emniyet güçleri tarafından yapılan
denetimlerde son 10 yılda yaklaşık 15
milyon litre sahte içki ele geçirildi. Sah-
te alkolün sonucu körlük, sakatlık veya
ölümle sonuçlanabiliyor. Bu nedenle
devletin, sanayide kullanılan etil alkolün
kimlere verildiğini bir takip sistemiyle
kontrol etmesi gerekiyor. 

Şayet bu ürünlerin şişelenip piyasaya
sürülmesi gibi durumlar engellenmediği
ve suçlular ciddi şekilde cezalandırıl-
madığı sürece, insan ölümleri artmaya
devam edecektir.

En önemli mesele, insanların sağlı-
ğıdır. Kontrollü bir şekilde bandrollü
ürünlerin, belirlenmiş ve satış izni ve-
rilmiş noktalardan temin edilmesi sağ-
lanmalıdır. Ayrıca odalar ve meslek ku-
ruluşlarının bu konuda daha etkin rol
alması gerekir. İçki satışı yapılan nok-
talarda ciddi denetimler yapılmalı, oda
kaydı ve gerekli belgeler talep edilerek
bu noktalar ruhsatlandırılmalıdır. Bu

önlemler, ölümlü vakaların önüne
geçil-mesi için en etkili yöntemlerden
biridir. Bununla birlikte, insan sağ-
lığını hiçe sayanlara çok ağır cezalar
verilerek bu tür olayların kökünden
kaldırılması şarttır. 

Bugün İstanbul ve Ankara’da yaşa-
nan bu vakalar, yarın diğer şehirleri-
mizde de görülebilir. Jandarma ve Em-
niyet güçlerinin yanı sıra, halk sağlığı
ve tarım il müdürlükleri de içkili mekan-
ların denetimine özen göstermelidir.

Bir fıkra ile güne noktayı koyalım
değerli dostlar.

Adam karısıyla arabada giderken
polis sirenini duymuş, hemen sağa
çekmiş ve polis gelmiş: 

“Buyrun memur bey?”
“Beyefendi direksiyon başınday-

ken cep telefonuyla konuşuyordu-
nuz”

“Yok efendim sadece bip yaptı,
ben de sarji mi bitiyor diye baktım”
Karısı lafa atlamış:

“Aaa yapma hayatım.. yarım saat-
tir ortağınla iş görüşmesi yapıyordun
telefonda”

Adam karısına tip tip bakarken polis
yine sormuş:

“Beyefendi emniyet kemerinizi

neden takmıyorsunuz???”
“Memur bey takmıştım ama sizin

geldiğinizi görünce durduktan sonra
çözdüm”

Karısı yine atlamış: “Aman şekerim
sen de o kemeri hayatında bir kere
taktın mı acaba....”

Adam kadına bi tane patlatmamak
için kendini zor tutarken polis bu sefer
de arabayı incelemeye başlamış vee... -
”Beyefendi bakar mısınız sağ sinya-
liniz de kırık”

“Aaaa.. kırık mı?? Sabah yola çı-
karken kontrol ettim kırık diildi...yol-
da oldu galiba, hiç de farketmedik”
Karısı çenesini tutamamış yine:

“Amma da attın kocacığım, sana
3 haftadır söylüyorum artık şu kırık
sinyalin icabına baktır diye.....”

Adam en sonunda dayanamamış
bağırmış:

“BANA BAK SEN SUSUCAK MISIN
ÇAKICAM ŞİMDİ SURATININ ORTASI-
NA!!”

Polis kadına sormuş: “Hanımefendi
eşiniz size hep böyle mi davranır?”

Kadın cevap vermiş:
“Yok canım…
sadece alkollü olduğu zaman”

Hasan Öğünç

Dinar’da şok 
görevden alma Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı ekipleri tarafından, aranan

şahısların tespiti ve yakalanmasına yönelik icra edilen önleyici kolluk de-
vriyesinde; hakkında Vergi Usul Kanununa Muhalefet suçundan 3 Yıl 9 Ay
kesinleşmiş hapis cezası bulunan A.T. isimli şahıs Emirdağ ilçesinde yakalandı.
Yakalanan şahıs, çıkarıldığı mahkemece tutuklanarak Bolvadin T Tipi Kapalı
Ceza İnfaz Kurumuna teslim edildi. HABER MERKEZİ

Aranan şahıs yakalandı

Afyonkarahisar’da doğalgaz altyapısı
bulunmayan mahalle ve beldelerde kış
aylarında yaşanan elektrik kesintileri,
vatandaşları zor durumda bırakıyor.
Isınma ihtiyacını klima ile karşılayan
birçok kişi, trafoların aşırı yüklenmesi
nedeniyle sık sık elektrik kesintisi yaşan-
dığını belirtiyor. Son yıllarda kömür ve
diğer yakıt türlerinin maliyetinin artması
nedeniyle vatandaşlar daha ekonomik
bir seçenek olarak klimaları tercih ediyor.
Ancak, klima kullanımının yaygınlaşması
bölgede elektrik talebini artırarak trafo-
lara aşırı yük bindiriyor.
Bu durum, özellikle soğuk kış günlerinde
sürekli yaşanan elektrik kesintileriyle
büyük mağduriyet yaratıyor.

AFJET’TE SIKINTILI
Kesintilerden dolayı mağdur olan vatan-
daşlar, OEDAŞ’tan çözüm bekliyor. Bölge-
deki trafoların güçlendirilmesi ya da
daha büyük kapasiteli trafoların yerleşti-
rilmesini talep eden vatandaşlar, yetki-
lilerin bu soruna kalıcı bir çözüm üret-
mesini istiyor. Konuyla ilgili Odak’a ko-
nuşan bir vatandaş, “Her gün elektrik
kesintisi yaşıyoruz ve bu durum kış
mevsiminde bizleri mağdur ediyor.
Ekonomik şartlar nedeniyle klima ile
ısınıyoruz ancak kesintiler nedeniyle
evimiz buz gibi oluyor. Evde yaşlılar ve
çocuklar var, hasta olmalarından endişe
duyuyoruz. Yetkililerden bir an önce
çözüm üretmelerini istiyoruz” diyerek
mağduriyetlerini dile getirdi. Öte yandan,
Afyonkarahisar’daki jeotermal ısıtma
sistemi AFJET’i kullanan bazı vatandaşlar
da son dönemde ısı derecesinin düştüğü-
nü belirterek yetkililere çağrıda bulundu.
Kış aylarında yaşanan ısınma problem-
lerinin çözüme kavuşturulmasını talep
eden vatandaşlar, AFJET’ten ısı seviye-
lerinin artırılmasını istedi. 

Afyon’da kış geldi
yakıt fiyatları yaktı 

ODAK
ÖZEL

MUSTAfA DADAK

HABER
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AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Av. Turgay
Şahin, toplantının açılış konuşmasında teşki-
latın samimiyetine, bağlılığına ve coşkusuna

vurgu yaptı. Şahin, “Elhamdülillah, bu ailenin
samimiyetini, sadakatini, davasına olan bağlı-
lığını ve hassasiyetlerini karlı, soğuk bir kış
günü burada bir araya gelerek gösterdiğiniz
için sizlere teşekkür ediyorum. Salonları
dolduran bu gayret ve coşku beni gerçekten
duygulandırıyor ve mutlu ediyor” dedi.

AK PARTİ ERDEMLİLER HAREKETİDİR
AK Parti’nin kuruluş felsefesine vurgu yapan
Şahin, partinin çizgisinden sapmadan 23 yıldır
istikrarlı bir şekilde yoluna devam ettiğini be-
lirterek, “AK Parti, bir Erdemliler Hareketi olarak
yola çıkmış ve bu çizgisini bugüne kadar hiç
bozmadan, yalpalamadan sürdüren bir partidir.
Afyonkarahisar’da 91’incisini gerçekleştirdiğimiz
bu danışma meclisinde, belediye başkanlarımız-
dan ilçe teşkilatlarımıza, il genel meclisi üyeler-
imizden teşkilatımızın kurucu çınarlarına kadar,
AK Parti’nin her zerresinde emeği olan dostları-
mızı, dava arkadaşlarımızı burada görmekten
büyük mutluluk duyuyorum,” ifadelerini kullandı.

İSTİŞARE EN ÖNEMLİ ŞİARIMIZDIR
İl Başkanı Şahin, AK Parti’nin istişareye verdiği
önemi vurgulayarak, teşkilatın her kademesinde
görüş alışverişinin esas olduğunu söyledi: “Biz,
meclisinin duvarında ‘Onların işleri istişare
iledir’ levhasına hasret çeken bir hareketin men-
suplarıyız. En önemli şiarımız; açık, temiz yürekle
ve önyargıdan uzak bir istişare ortamını sürdür-
mek, buna değer vermek ve sonuçlarını ciddiyetle
dikkate almaktır. Bugün burada daha çok siz
konuşacak, biz dinleyeceğiz. Siz önerilerinizi
dile getirecek, biz not alacağız. Siz şikâyetlerinizi
ifade edecek, biz bunları çözmek için harekete
geçeceğiz. Daha önce ortak akıl toplantılarında
dile getirilen tüm şikâyetler, talepler ve öneriler
tek tek not alındı. Bir kısmı çözüme kavuştu ve
çözülen konuların muhataplarına dönüş yapıldı.”

HİZMET EKSİKLİĞİ GÖRÜLÜYOR
Muhalefet belediyelerinin yönetim anlayışını
eleştiren Şahin, hizmet eksikliğinin vatandaş
tarafından net bir şekilde görüldüğünü söyledi:
“Muhalefetin yönettiği belediyelerde fetret döne-
mi, yerini çöküş dönemine bıraktı. Trafikten
toplu ulaşıma, temel belediyecilik hizmetlerinden
çevreye kadar, İstanbul dâhil büyükşehirlerimiz
sapır sapır dökülüyor. İnşa etmek deyince akılla-
rına ev, yol, köprü, hastane, okul değil; balya
balya dizilen para kuleleri geliyor. Şişirilmiş
konser faturalarıyla belediyeleri yağmalamayı
kâr sanıyorlar. İş öyle bir yere vardı ki, kendi
televizyon kanallarındaki ekran yüzlerini dahi
isyan noktasına getirdiler. Kokudan, bozuk yol-
lardan, kazalardan, yanan otobüslerden, depreme
dair tedbirsizlikten artık onlar bile rahatsız ol-
maya başladı. Zaman geçtikçe, makyaj döküldük-
çe bu tepkiler daha da artacaktır. İş üretenlerle
polemik üretenlerin farkı zamanla daha net
görülecektir” dedi.

SİPER YATIRIMLARI ANLATTI
Toplantıda konuşan İl Genel Meclisi Başkanı
Mehmet Siper, 2024 yılı çalışmalarını değerlendi-
rerek, 2025 yılı bütçesi ve hedefleri hakkında
önemli açıklamalarda bulundu. Toplantının
açılışında danışma meclisinin hayırlara vesile
olmasını dileyen Siper, İl Genel Meclisi olarak
2024 yılında yapılan yatırımlara değindi. “2024
yılı içerisinde yaklaşık 1 milyar 500 milyon TL
bütçeyle önemli hizmetler gerçekleştirdik,”
diyen Siper, il genelinde yapılan yatırımların
vatandaşların yaşam kalitesini artırmaya yönelik
olduğunu belirtti. İl Genel Meclisi’nin 2025 yılı
bütçesinin belirlendiğini açıklayan Siper,

“Önümüzdeki yıl için 1 milyar 827 milyon TL’lik
bir bütçe öngördük. Ancak bu rakamın yıl
içerisinde artacağını ümit ediyoruz” ifadelerini
kullandı. Planlanan yatırımların şehrin kalkınma-
sına büyük katkı sağlayacağını belirten Siper,
bütçenin en verimli şekilde kullanılacağını vur-
guladı. 2025 yılı için özellikle sosyal içerikli
projelere ağırlık verileceğini belirten Siper, “Bu
yıl bazı önemli sosyal projelerimiz var. Detayları
netleştiğinde sizlerle paylaşacağız” dedi.

BİRLİK BERABERLİK MESAJI
Gençlik Kolları Başkanı Mehmet Emin İntepe,
teşkilat mensuplarına birlik ve beraberlik mesajı
vererek, gençliğin enerjisiyle kutlu davaya hizmet
etmeye devam edeceklerini vurguladı. İntepe,
“AK davamız, milletimize hizmet yolunda
karanlıkta ilerleyen, istikametini asla bozmayan
bir harekettir” dedi. İl Kadın Kolları Başkanı
Dilek Hanım Çengel, katılımcılara selamlarını
ileterek, önceki dönem Kadın Kolları Başkanı
Ferda Ertürk’ün yeni görevini tebrik etti. Merkez
İlçe Başkanı Serkan Mumyakmaz’da kısa bir
selamlama konuşması yaptı. Merkez İlçe Başkanı,
toplantıda tüm katılımcılara selamlarını ileterek,
teşkilatın birlik ve beraberlik içinde çalışmaya
devam edeceğini vurguladı.  AK Parti Afyonkara-
hisar Milletvekili Dr. Hasan Arslan, geçmişten
bugüne Türkiye’nin kat ettiği yolu anlatarak,
eski Türkiye’nin sıkıntılarını hatırlattı ve bu
değişimin AK Parti’nin yönetimi altında sağlandı-
ğını vurguladı.  Dr. Arslan, “Geçmiş tecrübe de-
mek, yaşanmışlık demektir. Geçmişi unutursak
yarını göremeyiz” diyerek, Türkiye’nin eski du-
rumundan kesitler sundu. Eski Türkiye’nin zor-
luklarını hatırlatan Arslan, “Erdoğan’dan önce
hastanelerde rehin kalan bebekler, çöplerin bi-
rer normal haline geldiği, kuyruklarda bekle-
diğimiz bir Türkiye vardı” dedi. Dr. Hasan Arslan,
eski Türkiye’de yaşanan olumsuzlukları sıralaya-
rak, “Şeker, peynir gibi temel mallar için bile
kuyruklarda bekliyorduk, hastalar rehin alınıyor,
elektrik ve su kesintileri ‘normal’ kabul ediliy-
ordu. Eski Türkiye işte buydu. Unutursanız, bir
gün yine o gerçeklerle karşı karşıya kalabiliriz,”
ifadelerini kullandı.

TÜRKİYE İÇİN EL 
BİRLİĞİYLE ÇALIŞIYORUZ

Av. İbrahim Yurdunuseven, AK Parti’nin her
geçen gün daha da güçlenerek büyüdüğünü be-
lirterek, “Türkiye’nin geleceği için el birliğiyle
çalışarak, hedeflerimize ulaşacağız. Geçmişteki
‘eski Türkiye’yi unuttuk. Şimdi ise güçlü ve
bağımsız bir Türkiye var” dedi. Afyonkarahisar’da
düzenlenen AK Parti 91. İl Danışma Meclisi
toplantısında, AK Parti Milletvekili Av. Ali Özkaya,
önemli açıklamalar yaptı. Özkaya, açıklamaların-
da Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın
liderliğindeki Türkiye’nin geleceği ve yerel yöne-
timlerin durumu hakkında çarpıcı mesajlar
verdi. Özkaya, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın sosyal medya üzerinden yaptığı
açıklamalarla yeni bir dönemin sinyalini verdi-
ğine dikkat çekerek, “Bu ülke bize emanet.
Cumhurbaşkanlığı seçiminde bu ülkeye hükümet
etme görevi AK Parti’ye verildi ve cumhurbaşkan-
lığı görevi de Sayın Cumhurbaşkanımız, Lider-
imiz, Başkomutanımız Recep Tayyip Erdoğan’a
tebliğ edildi.” dedi. Bu sözlerle Türkiye’nin
geleceği için AK Parti’nin sorumluluğunu bir
kez daha vurguladı.

FETRET DÖNEMİ BAŞLADI
Özkaya, muhalefetin yönettiği belediyelerdeki
zafiyetlere değindi. Cumhurbaşkanını yaptığı
açıklamaları hatırlatan Özkaya, “Muhalefetin
yönettiği belediyelerde fetret dönemi başladı.
İstanbul başta olmak üzere büyükşehirlerimizde
hizmetler aksıyor. Belediyeler, adeta çöküş
sürecine girmiş durumda” dedi. Aynı zamanda,
“Büyükşehir olmayan belediyelere de dikkat
çekiyorum; bu belediyeler de benzer bir zorlukla
karşı karşıya” ifadelerini kullandı. Afyonkarahis-
ar’da son günlerde gündeme gelen yolsuzluk
iddialarına dikkat çeken Özkaya, “Afyonkarahis-
ar’da büyük bir yolsuzluk ve peşkeş var. Son
günlerde birkaç iş adamı, bizzat arayarak bu
durumu dile getirdi. Çevre yolunda, 50 milyon
civarında bir taşınmaz gizli saklı satılmış. Bu
konuda herkes tekliflerini vermiş. Eğer bu

doğruysa, kamunun malını peşkeş çekenler or-
taya çıkarılmalı. Eğer bu taşınmaz satışı şeffaf
bir şekilde yapılmadıysa, herkesin bilmesi
gerekir. Kamuoyuna açıklama yapılmalı” dedi.
Ayrıca, vergi dairesi ve müfettişlerin bu konuyu
mutlaka incelemesi gerektiğini belirterek, “Afy-
onkarahisar’daki bu yolsuzluk ve peşkeş olayları
ortaya çıkarılmalıdır” dedi. ilgili açıklamalarda
da bulunan Özkaya, deprem gerçeğine dikkat
çekerek, “Afyonkarahisar için kentsel dönüşüm
önemli bir mesele. Deprem gibi doğal afetlere
karşı hazırlıklı olmalıyız. Şehirlerin kentsel
dönüşüm projeleri, ülkemizin en büyük önceliği
olmalı. Hep birlikte bu konuda gerekli adımları
atmalıyız” dedi. Afet sonrası yapılan çalışmalara
değinerek, Hatay’daki deprem bölgesinde
yaşadıklarını ve devletin, milletin el birliğiyle
nasıl bir araya geldiğini gördüklerini söyledi.
“Devletimizin ve Cumhurbaşkanımızın liderliğin-
de, afet bölgesinde yapılan büyük çalışmaları
gözlerimizle gördük. Afyonlular olarak bizler
de bu afet bölgesine büyük destek verdik” dedi.

AK Parti Danışma Meclisi toplandı
AK Parti Afyonkarahisar 91. İl Danışma Meclisi Toplantısı geniş 

katılımla yapıldı. Toplantıya İl Başkanı Turgay Şahin’in yanı sıra 
İlimiz Milletvekilleri Ali Özkaya İbrahim Yurdunuseven, Hasan Arslan,

kadın, gençlik kolları başkanları ile teşkilat mensupları katıldı

BİRLİKTE
GÜÇLÜ BİR AİLEYİZ

AK Parti Milletvekili Av. İbrahim Yurdunu-
seven ise konuşmasına, “Minareler süngü,
kubbeler miğfer, camiler kışlamız, müminler
asker” diyerek başladı. YUrdunuseven, “Bir
aylık süre zarfında CHP Genel Başkanı, akıl
dışı polemiklere girmeye çalıştı. Kendisine
göre, AK Parti üzerinden mesajlar vermeye
gayret etti. Ancak şunu unutmasınlar, her
şeyin bir başlangıcı vardır ve biz bu yolda
durmaksızın ilerleyeceğiz” dedi.  Yurdunu-
seven, AK Parti’nin gücünün ve başarısının,
milletle olan güçlü bağlardan geldiğini be-
lirterek, “Dünyada %96 nüfusundan daha
fazla üyemiz var. Bu, sadece Türkiye’de
değil, Avrupa’daki 11 ülkeden daha fazla
bir üyeye sahip olduğumuzun göstergesidir”
ifadelerini kullandı. Toplantıya katılan
teşkilat mensuplarına teşekkür eden Yur-
dunuseven, “Bugün, bir pazar günü soğuk
havada işlerinizden, aşınızdan, eşinizden
feragat ederek burada bulunan herkese
teşekkür ediyorum. Ayağınıza sağlık. Hep
birlikte büyük Türkiye’yi inşa etmeye
devam edeceğiz” diyerek, teşkilatın ve
üyelerin önemine vurgu yaptı.

HİZMET SEFERBERLİĞİ
Afyonkarahisar’da yapılan altyapı projelerine değinen
Özkaya, doğal gazın yaygınlaştırılması ve asfaltın
artırılmasına yönelik çabaların devam ettiğini söyledi.
Özkaya, “fyon’daki her mahallesi ve köyüne hizmet
götürmeye devam ediyoruz. Bu yıl, Sinanpaşa’daki
organize sanayi bölgesine doğal gaz boru hattı için
ihale yapılacak. Hep birlikte Afyon’a hizmet için var
gücümüzle çalışacağız” dedi. Son olarak, Afyonkarahis-
ar’a daha fazla hizmet için gerekli çalışmaların hızla
devam edeceğini vurgulayan Özkaya, “Afyon’un
hakları için mücadele etmeye devam edeceğiz.
Şehrimizin her bir bireyine hizmet götürmek için
her gün çalışacağız. Bu yolculukta herkesin desteğini
bekliyoruz” diyerek sözlerini tamamladı. Af-
yonkarahisar’daki gelişmeleri dikkatle takip ede-
ceklerini ve hizmetlerin her alanda artarak devam
edeceğini belirten Milletvekili Ali Özkaya, toplantının
hayırlara vesile olmasını temenni etti.

n HABER GÖKHAN KOCAASLAN

Bolvadin Belediyesi İtfaiye Müdürlüğü ekipleri, kamu kurum ve kuruluşlarında düzenli olarak
gerçekleştirilen yangın ve kurtarma tatbikatları kapsamında Ahmet Emet İmam Hatip Ortaokulu’nda
bir tatbikat gerçekleştirdİ. Öğrenciler ve okul personelinin bilinçlendirilmesi amacıyla düzenlenen
tatbikatta, yangın anında tahliye süreci, yangın söndürme teknikleri ve acil durum müdahale
yöntemleri uygulamalı olarak anlatıldı. Bolvadin Belediyesi İtfaiye ekipleri, öğrencilere yangın
söndürme tüplerinin nasıl kullanılması gerektiğini göstererek, yangın esnasında izlenmesi gereken
güvenlik adımları hakkında bilgilendirme yaptı. Tatbikatın ardından İtfaiye Ekipleri, yangın ve acil
durum tatbikatlarının kamu kurum ve kuruluşlarında düzenli olarak yapıldığını vurgulayarak,
afet ve acil durumlara hazırlıklı olmanın hayati önem taşıdığını belirtti.  HABER MERKEZİ

Tatbikat başarılı geçti



PAZARTESİ
10 ŞUBAT 2025 9GÜNLÜK TARAFSIZ 

SİYASİ GAZETE 
www.odakgazetesi.com HABER / GÜNCEL / AFYONKARAHİSAR

HÜR-SEN Afyon’da toplandı
HÜR-SEN Konfederasyonu

ve Hürriyetçi Eğitim Sen
Genel Başkanı Levent

Kuruoğlu, Afyonkarahisar’da
düzenlenen kahvaltı

programında sendika
üyeleriyle bir araya geldi

Afbel Otel’de düzenlenen Hürriyetçi Eğitim
Sen Afyonkarahisar Şubesi kahvaltı progra-
mına Hürriyetçi Eğitim Sen Genel Başkanı
Levent Kuruoğlu, Genel Başkan Yardımcısı
Oğuz iduğ, Eskişehir Şube Başkanı Erol Ger
ve Eskişehir Yönetim kurulu üyeleri, Af-
yonkarahisar İl Başkanı Nizamettin Şenol,
Afyonkarahisar yönetim kurulu üyeleri ve
sendika üyeleri katıldı. Hürriyetçi Eğitim
Sen Afyonkarahisar İl Başkanı Nizamettin
Şenol, programda yaptığı konuşmada “Hiçbir
siyasal güçten, hiçbir güç odağından izin
almadan, gerekirse alanlara çıkarak hak
arama mücadelemize devam ediyoruz. Bizim
açımızdan sayının bir önemi kaç, kaç kişi
olsak da mücadeleye yılmadan yorulmadan
devam edeceğiz. Sendikamız Afyonkarahis-

ar’da her tür iftiraya, karalamaya, baskıya
rağmen güçlenmeye devam ediyor. Biz gücü-
müzü sizlerden, üyelerimizden alıyoruz,
çünkü bu sendikanın sahibi sizlersiniz” dedi.

BURALARA 
KOLAY GELMEDİK

HÜR-SEN Konfederasyonu ve Hürriyetçi
Eğitim Sen Genel Başkanı Levent Kuruoğlu
da programda sendika üyelerine seslendi.
Kuruoğlu “Sendika olarak buralara kolay
gelmedik, mücadele ettik, siyasetin arka
bahçesi olmadan bu ülkede sendikacılık zor.
Ama bunu başarıyoruz, başaracağız. Bizim
için siyaset bizim hak ve hukuk mücadelem-
izde bir araç, Biz bu amaçlar için hepsiyle
görüşürüz. CHP ile de, İYİ Parti ile de, Anah-
tar Parti ile de, Saadet ile de, Yeniden Refah
Partisi ile de, Zafer Partisi ile de, MHP ile
de, AK Parti ile de görüşürüz. Ama biz siyase-
tin arka bahçesi değiliz, asla olmayacağız.
Tek kırmızı çizgimiz, devlet ve bayrakla so-
runu olan yıkıcı ve bölücü oluşumlar. Siz-
lerden aldığımız güçle kısa sürede 28 bini
geçtik. Yüzde 2 baraj koydular. Barajları yı-
kıp geliyoruz. Çünkü sendikacılığı, hak arama
mücadelesini biz yapıyoruz. Kimseden izin,

icazet almıyoruz. Çünkü biz sendikayız, HÜR
SEN olarak hep alanlarda olduk, mücadele
ettik, birleştirici olduk, Gerektiğinde diğer
sendikaları da yanımıza alarak eylem yapıyo-

ruz. Çünkü eylemsellikte güçlü olmak zo-
rundayız. Bizim sayemizde farklı düşünen
sendikalar arasında birlikte eylem yapabilme
kültürü oluştu” dedi.

MHP Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak,

MHP’nin 56. Yıl dönümünü
MHP Genel Başkanı 

Devlet Bahçeli’nin
videosuyla kutladı

MHP’nin güçlü duruşunu vurgulayan MHP Mil-
letvekili Mehmet Taytak, partisinin 56 yıllık
mücadelesine dikkat çekerek şu ifadeleri kul-
landı: “Vazgeçilmez bir yemindir bizimkisi,
çiğnenmeyen, çiğnetilmeyen, unutulmayan ve
asla unutulmayacak olan. Şanımızla, şerefimizle,
eğilmez bükülmez başımızla nice yıllara” Mil-
liyetçi Hareket Partisi, 1969 yılında kurulmasın-
dan bu yana Türk siyasetinde milliyetçilik ve
vatanseverlik ilkeleri doğrultusunda mücade-
lesini sürdürüyor. 56 yıllık bu süreçte parti,
milli birlik ve beraberliği ön planda tutarak
siyasi arenada etkin bir rol oynadı. Afyonkara-
hisar’ın sevilen siyasetçilerinden biri olan Meh-

met Taytak, mesajında vatan ve millet sevgisi-
ni ön plana çıkararak, MHP’nin gelecek yıllar-
da da aynı kararlılıkla yoluna devam edeceğini
belirtti. HABER MERKEZİ

Taytak’tan 56. Yıl Kutlaması

Rafadan Tayfa ile buluştular
Film gösterimi, animasyonun yapımcı ve yönetmeni İsmail Fidan’ın destekleriyle gerçekleştirildi. 

Türkiye genelinde büyük ilgi gören animasyon filmi, beldelerden daha önce sinemaya gitmemiş çocuklar,
devlet koruması altındaki evlatlar ve şehit ile gazilerin çocukları için özel olarak gösterildi. Etkinlik

kapsamında Rafadan Tayfa karakterleri çocuklarla bir araya gelerek keyifli anlar yaşattı. Film gösterimi
sonrası konuşan Vali Yiğitbaşı, çocukları yerli ve nitelikli içeriklerle buluşturan yapımcı İsmail Fidan’a,

TRT’ye ve Kültür ve Turizm Bakanlığı’na desteklerinden dolayı teşekkür etti. HABER MERKEZİ

MİLLETVEKİLİ TAYTAK 

ŞENOL;
“Hiçbir siyasal güçten, 

hiçbir güç odağından izin
almadan, gerekirse alanlara

çıkarak hak arama
mücadelemize devam

ediyoruz. Bizim açımızdan
sayının bir önemi kaç, kaç kişi

olsak da mücadeleye
yılmadan yorulmadan devam

edeceğiz. 
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Kütahya’nın Tavşanlı
ilçesi İlçe Emniyet
Müdürlüğü Trafik

Büro Amirliği,
motosiklet

sürücülerine yönelik
yoğun denetimler

gerçekleştirdi

Ekipler, denetimlerde plakasız sürü-
cülere yönelik çalışma yapıyor. Pla-
kasız sürücülere para cezası uygulanı-
yor. Denetimlerde sadece plakalar
değil, kask kullanımı da sıkı bir şekilde
kontrol ediliyor. Kasksız motosiklet
kullanımı hem sürücünün hem de yol-
cuların hayatını tehlikeye atarken, trafik
kurallarına uymayan sürücülere cezai
işlem uygulanıyor. Yetkililer, motosiklet
kazalarını önlemek adına bu tür uygu-

lamaların artırılacağını ifade etti. Yetk-
ililer, denetimlerin yalnızca cezai işlem
amaçlı olmadığını, aynı zamanda va-
tandaşların can güvenliği için gerçek-
leştirildiğini vurguluyor. Trafik kural-
larına uyulması halinde hem sürücülerin
hem de yayaların güvenliği sağlanmış
olacak. Vatandaşlardan, kask takma
ve plaka kullanımı konusunda duyarlı
olmaları bekleniyor.
n KAYNAK İHA 

Plakasız motosiklet kullananlara ağır ceza

Trafik kural-larına uyulması halinde hem sürücülerin hem de yayaların güvenliği sağlanmış olacak.
Vatandaşlardan, kask takma ve plaka kullanımı konusunda duyarlı olmaları bekleniyor.

Denizli Büyükşehir Belediyesi Zabıta
Dairesi Başkanlığı’na bağlı ekipler,
Merkezefendi Belediyesi ve Pamukkale
Belediyesi Zabıtası ekipleriyle birlikte
vatandaşın cebini koruyan denetimlerini
sürdürüyor. Denetimler sırasında kural-
lara uyan esnafa teşekkür edilirken, mev-

zuata aykırı hareket edenler hakkında
gerekli uyarılar yapıldı. Eksiklikleri tespit
edilen esnafın en kısa sürede düzenleme
yapmaları için bilgilendirildiği denetim-
lerde, vatandaşların mağdur olmaması
adına sürecin titizlikle yürütüldüğü vur-
gulandı. Vatandaşlar da gerçekleştirilen

denetimlerden memnuniyet duyduklarını
belirterek, Denizli Büyükşehir Belediye-
si’ne teşekkür etti. Denetimlerin dü-
zenli aralıklarla devam edeceği, halkın
güvenli ve adil bir alışveriş yapması için
çalışmalar devam edecek.
n KAYNAK İHA 

Eksiklikleri tespit edilen esnafın en kısa sürede düzenleme yapmaları için bilgilendirildiği 
denetimlerde, vatandaşların mağdur olmaması adına sürecin titizlikle yürütüldüğü vurgulandı

Halkın cebini koruyan 
denetimler devam ediyor

Denizli Büyükşehir Belediyesi Zabıta ekipleri, vatandaşların adil ve şeffaf bir
alışveriş yapabilmesi için pazaryerlerinde etiket denetimi gerçekleştiriyor. Şehrin

farklı noktalarındaki pazarlarda yapılan denetimlerde, ürünlerin fiyat etiketleri,
tarife listeleri ve yönetmeliklere uygunlukları kontrol edildi

Türkiye’nin dördüncü büyük gölü olan,
Isparta’nın Eğirdir ilçesinde bulunan ve
“yedi renkli göl” olarak bilinen Eğirdir
Gölü, son yıllarda yaşanan kuraklıkla
mücadele ediyor. Kafile, bu zorlu süreçte
Eğirdir Gölü’ne hayat verecek yağmurun
yağması için Arafat’ta dua etti. Emekli
İmam Arif Eroğlu’nun öncülüğünde yapı-
lan duada, eller semaya açıldı. Eroğlu,
dualarında şu ifadeleri kullandı: “Allah’ım
bizlere bereketli bir yağmur ihsan eyle.
Allah’ım bizi yağmurla sula, bizi karla
sula. Göllerimizi, dağlarımızı karla doldur.
Türkiye’mizi, Isparta’mızı Eğirdir Gölü-
müzü yağmurla sula, karla göllerimizi
doldur Allah’ım. Dualarımızın kabul oldu-
ğu Arafat Dağında sana yalvarıyoruz:
Yağmurumuzu, suyumuzu gönder Allah’
ım. Dualarımızı kabul eyle Allah’ım.” 

Eğirdir Gölü için yağmur duası 
Umre ziyaretleri için Mekke’ye giden Eğirdir’li bir

kafile, Arafat Dağı’nda, son yıllarda kuraklıkla mücadele
eden Eğirdir Gölü için yağmur duası etti

İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. Yaşar
Bildirici, 2024 yılı itibarıyla Sigara
Bırakma Polikliniklerinde ilk muaye-
ne sayısının bin 510, toplam muaye-
ne sayısının ise 3 bin 185 olarak ger-
çekleştiğini ve yeterli önlemler alın-
madığı takdirde 2030 yılına kadar
sigaraya bağlı ölümlerin 8 milyona
ulaşacağını belirtti.

KAYIPLAR ÖNLENEBİLİR
Tütünle mücadelede önemli bir adım
olan 9 Şubat Dünya Sigarayı Bırakma
Günü vesilesiyle açıklama yapan
Eskişehir İl Sağlık Müdürü Doç. Dr.
Yaşar Bildirici, sigaranın solunum
yollarına olumsuz etkilerine dikkat
çekti. Sigara dumanında bulunan
kimyasal maddelerin solunum yol-
larının koruyucu mekanizmalarına
zarar verdiğini belirten Bildirici, bu
durumun akciğer kanseri, kronik
bronşit, astım, enfeksiyonlar ve aler-
jik hastalıklara yol açabileceğini
vurguladı. Yapılan araştırmaların,
sigara kullanan bireylerde bu has-
talıkların daha sık görüldüğünü or-
taya koyduğunu ifade etti. Tütünle
mücadelede elde edilecek başarı sa-
yesinde, sağlıklı ve bağımlılıktan u-
zak nesillerin yetişmesine katkı sağ-
lanacağını belirten Bildirici, bununla
birlikte kanser, kalp-damar hastalık-
ları gibi kronik hastalıklar ile bu
hastalıklara bağlı yaşam kayıplarının
önlenebileceğini dile getirdi. Sigara
kullanımının dünya genelinde her
yıl yaklaşık 6 milyon insanın bekle-
nenden önce ölümüne yol açtığını
hatırlatan Bildirici, bu ölümlerin

yaklaşık 600 bininin pasif içicilik
nedeniyle gerçekleştiğini belirtti.
Ayrıca, yeterli önlemler alınmadığı
takdirde 2030 yılına kadar sigaraya
bağlı ölümlerin 8 milyona ulaşacağı
ve bu ölümlerin yüzde 80’inin düşük
ve orta gelirli ülkelerde yaşanaca-
ğının tahmin edildiğini ekledi. Sigara
bağımlılığıyla mücadele eden birey-
lere seslenen Bildirici, sigaranın bir
hastalık olduğunu kabul etmeleri
gerektiğini ve bu süreçte kendilerini
suçlamadan, kararlılıkla destek ala-
rak ilerlemelerini önerdi. Sağlık Ba-
kanlığının ücretsiz hizmet veren
ALO 171 Sigara Bırakma Danışma
Hattı üzerinden destek alınabileceği-
ni, bu hat aracılığıyla en yakın Sigara
Bırakma Polikliniği’ne yönlendirme
yapıldığını belirtti.

n KAYNAK İHA 

İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. Bildirici;

Ölümler artacak 

Tüketiciyi Koruma Derneği Genel
Başkanı Aziz Koçal, AA muhabirine
yaptığı açıklamada, özel günlerde
alışveriş yaparken tüketicilerin dikkat
etmesi gerektiğini vurguladı. Koçal,
"Gerçek indirim mi, yapay indirim
mi araştırılmalı. Bazı işletmeler önce
fiyatları yükseltip sonra indirim yapı-
yormuş gibi gösteriyorlar. Bu yüzden
alışveriş öncesinde fiyat araştırması
yaparak ürünlerin gerçek fiyatları
takip edilmelidir." diye konuştu. Ürün
iadesi ve değişim koşullarının kontrol
edilmesi gerektiğine işaret eden
Koçal, şunları kaydetti:

EK ÜCRET OLUP OLMADIĞI 
KONTROL EDİLMELİ

"İndirim dönemlerinde bazı firmalar
iade ve değişim şartlarını zorlaştı-
rıyor. Tüketiciler satın almadan önce
iade ve değişim koşullarını mutlaka
öğrenmeli. Mağazalardan görerek,
beğenerek alınan ürünlerde ayıplı
çıkmadığı sürece iade veya cayma
hakkı yok. Ancak internet üzerinden
yapılan alışverişlerde tüketici hiçbir
gerekçe göstermeden ürünü teslim
aldığı tarihten itibaren satıcı veya
sağlayıcıya kalıcı veri ortamında bil-
dirimde bulunmak kaydıyla 14 gün
içinde cayma hakkını kullanabiliyor."
Koçal, tüketicilerin, alışveriş öncesin-
de aynı ürünü farklı satıcılardan kon-
trol ederek fiyat ve kalite karşılaştır-
ması yapması gerektiğinin altını çi-
zerek, şu uyarılarda bulundu: "Özel-
likle internet alışverişlerinde farklı
platformlardan farklı fiyatlarla aynı
ürün satışa çıkabiliyor. Tüketicilerin
almak isteği ürünle ilgili fiyat kontrolü
yapmaları faydalı olacaktır. Sevgililer
Günü gibi özel günlerde sahte parfüm,
takı, çanta veya elektronik eşya gibi
ürünler piyasaya sürülüyor. Orijinal
ürün almak istiyorsanız mutlaka yet-
kili satıcılardan alışveriş yapılmalı.
Kargo, hizmet bedeli gibi ek ücretlerin
olup olmadığı kontrol edilmeli ve e-

ticarette güvenilir siteler tercih edil-
meli." dedi 

KAMPANYALAR
DİKKATLE İNCELENMELİ

"Özel günlerde firmaların indirim
kampanyaları dikkatle incelenmeli"
Tüketici Birliği Federasyonu Genel
Başkanı Mehmet Bülent Deniz de
özel günlerde hediye alırken tüketi-
cileri dikkatli olmaları konusunda
uyararak, şöyle devam etti: "Harca-
maların bütçe olanakları içinde yapıl-
ması, bu özel günlerde firmaların in-
dirim kampanyalarının dikkatle in-
celenmesi önemli. Kampanya kap-
samında indirim vadeden reklam ve
duyuruların gerçekçi olup olmadığı,
indirimli olduğu belirtilen ürünün
indirimden önceki satış fiyatının
etiket veya duyurusunda belirtilmiş
olmasına dikkat edilmeli."dedi. E-
ticaret yoluyla satın alınacak ürün-
lerde, tesliminden sonraki 14 gün
içinde herhangi bir neden belirtmek-
sizin iade hakkı bulunduğunu anım-
satan Deniz, şunları söyledi: "Bu gün-
lerdeki harcamalar için en kritik öne-
rimiz de bütçe olanaklarının zorlan-
maması, kampanyaların cazibesine
kapılarak ya da hediyenin görkemli
olması isteğiyle sonradan ödeme
zorluğu yaşatabilecek alışverişlerden
kaçınılmalıdır. Gerek bu özel günlerde
ve gerekse sair zamanlarda tüketici
olarak mağdur olmanız durumunda
ücretsiz olarak tüketici hakem
heyetine başvurabilirsiniz."

n KAYNAK AA

Sevgililer Günü dolayısıyla
pek çok sektörde özel

kampanyalar ve indirimler
yapılırken, tüketici dernekleri

"tüketim tuzağı" konusunda
uyarılarda bulundu

Tüketiciye uyarı 

Eskişehir’de polis ekiplerince yapılan denetimlerde 539 araç sürücü 
belgesine ve tescil plakasına cezai işlem gerçekleştirildi. Eskişehir İl Emniyet

Müdürlüğü’ne bağlı Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü, hızdan kaynaklı trafik
kazalarını önlemek amacıyla denetimler gerçekleştirdi. Denetimlerde, yasal hız

limitlerinin üzerinde araç kullanan sürücülere yönelik işlem yapıldı.
Sabit ve seyir halindeki araçların kontrol edildiği denetimlerde, 

hız kuralını ihlal eden 539 araç sürücüsünün sürücü belgesine ve tescil 
plakasına gerekli cezai işlemler uygulandı. n KAYNAK İHA 

539�SürücüyE�cEza�

Bildirici
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Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu’nun başkanlığında düzen-
lenen toplantıya, Spor Hizmetleri

Müdürü Yılmaz Erşen, Şube Müdürü Adil
Kamberoğlu, Gençlik ve Spor İlçe Müdür-
leri, antrenörler, kurum personelleri ve
beden eğitimi öğretmenleri katıldı. Toplan-
tının ana gündem maddesi, ilçelerde
gerçekleştirilecek yeni dönem yetenek
taraması çalışmaları oldu. Geleceğin spor-
cularını keşfetmek ve yönlendirmek ama-
cıyla düzenlenen bu kapsamlı çalışmada,
çocukların fiziksel uygunluk testlerinden
geçirilerek yetenekli oldukları spor branş-
larına yönlendirilmesi hedefleniyor.

İLÇELERİ KARIŞ 
KARIŞ GEZİYORUZ

Toplantıda konuşan Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, yetenek
taramasının Afyonkarahisar’ın spor alt-
yapısını güçlendirmede kritik bir rol oyna-
dığını belirtti. Kasapoğlu, sürecin başarılı
bir şekilde ilerlemesi için tüm ilçeleri zi-
yaret ettiklerini vurgulayarak, şunları
söyledi: “Amacımız, çocuklarımızın spora
kazandırılmasını sağlamak. Onların yete-
neklerini erken yaşta keşfedip doğru
branşlara yönlendirmek için yoğun bir
şekilde çalışıyoruz. İlçeleri tek tek gezerek
süreci en iyi şekilde yönetmeye çalışıyoruz.
Beden eğitimi öğretmenlerimiz, antrenör-
lerimiz ve kurum personelimiz bu noktada
büyük bir özveri gösteriyor. Hepsine
teşekkür ediyorum” dedi.

YETENEK TARAMASI 
YAPILACAK

Yeni dönem yetenek taraması kapsamında
belirlenen okullarda tarama testleri ger-
çekleştirilecek. İlkokul üçüncü sınıf dü-
zeyindeki öğrenciler çeşitli fiziksel uy-
gunluk testlerinden geçecek ve perfor-
mansları detaylı bir şekilde analiz edilecek.
Çocukların esneklik, denge, hız, çeviklik
ve dayanıklılık gibi fiziksel özellikleri test
edilecek. Bu veriler ışığında, çocukların
hangi spor dalına yatkın olduğu belir-
lenecek ve yetenekli görülen öğrenciler
ilgili branşlara yönlendirilecek. Toplantıda
ayrıca, geçmiş yıllarda yapılan yetenek
taramalarının değerlendirilmesi yapıldı.
Program kapsamında daha fazla öğrenciye
ulaşılması gerektiği konusunda fikir birliği
sağlandı. Sürecin daha verimli ilerlemesi
adına antrenörler ve beden eğitimi öğret-
menleri ile koordineli bir şekilde çalışılma-
sının önemine dikkat çekildi. Toplantının
sonunda, katılımcılar ilçelerde düzenle-
necek yetenek taramalarına dair görüş alış-
verişinde bulundu. Spor Hizmetleri Müdürü
Yılmaz Erşen ve Şube Müdürü Adil Kam-
beroğlu, sürecin en iyi şekilde yürütülmesi
adına eğitim camiası ve spor antrenörleriyle
iş birliğinin devam edeceğini belirtti.

Genç yetenekler aranacak
Afyonkarahisar Valiliği himayelerinde, Gençlik ve Spor İl 

Müdürlüğü ile İl Milli Eğitim Müdürlüğü iş birliğinde, yetenek taraması
çalışmaları kapsamında önemli bir toplantı gerçekleştirildi

Geleceğin milli güreşçileri yetişiyor
Afyonkarahisar Tınaztepe Spor Salonu’nda düzenlenen Okul Sporları Küçük

Erkekler Güreş Müsabakaları sona erdi. Büyük çekişmeye sahne olan müsabakalarda genç
sporcular, minderde üstün performans sergileyerek madalya için ter döktü

Müsabakaların ardından dereceye giren
sporculara ödülleri, Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu ve Spor Hizmetleri Müdürü
Yılmaz Erşen tarafından takdim edildi.
Dereceye giren genç güreşçiler büyük
sevinç yaşarken, aileleri ve antrenörleri
de onların mutluluğuna ortak oldu.

DESTEĞİMİZ 
DEVAM EDECEK

Ödül töreninde konuşan Gençlik ve Spor
İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, Af-
yonkarahisar’ın güreş branşında önemli
bir altyapıya sahip olduğunu belirterek,
genç sporculara olan desteklerinin süre-
ceğini vurguladı. Kasapoğlu, “Burada mü-
cadele eden her sporcumuz, gelecekte
milli takımda yer alabilecek potansiyele
sahip. Bizler de bu genç yeteneklerin
en iyi şekilde yetişmesi için elimizden
gelen her şeyi yapacağız” dedi. Sporun
sadece fiziksel gelişimi değil, aynı za-
manda disiplin, azim ve mücadele ru-
hunu kazandırdığını belirten Kasapoğlu,
“Bu çocuklarımız geleceğin şampiyonları
olacak. Afyonkarahisar olarak güreşe
verdiğimiz destek artarak devam edecek.
Antrenörlerimizi ve ailelerimizi de bu
süreçte verdikleri emeklerden dolayı
kutluyorum.” ifadelerini kullandı.

Müsabakaların ardından dereceye giren sporculara ödülleri, Afyonkarahisar Gençlik ve Spor 
İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ve Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen tarafından takdim edildi. 

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetci eğitim müfettişleri ve

Ortaokul ve Lise Okul 
Müdürleriyle değerlendirme

toplantıları gerçekleştirdi

İl Milli Eğitim Müdürlüğü Toplantı Salonu’nda
İl Milli Eğitim Müdürümüz Miraç Sünnetci’nin
başkanlığında gerçekleştirilen Eğitim Müfettişle-
riyle yapılan Değerlendirme Toplantısı’nda; Eğitim
Müfettişleri Başkanı Yusuf Turhan, Başkan Yar-
dımcısı Hüseyin Ertan ve Eğitim Müfettişleri
hazır bulundu. 2024-2025 eğitim öğretim yılının
birinci döneminin genel değerlendirmesinin ya-
pıldığı toplantıda konuşan İl Müdürü Miraç Sün-
netci; “Türkiye Yüzyılı Maarif Modeli vizyonunun
eğitimin her alanında uygulanması adına her tür-
lü çalışmayı yapan siz kıymetli eğitim müfettişle-
rimize teşekkür ediyorum” dedi. Toplantı dönem
başı ve ikinci dönem için yapılacakların planlan-
masının ardından sona erdi.

DEğERLENDiRME
toplantıları yapıldı

TÜRKİYE YÜZYıLı MAARİf MODELİ
İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci’nin başkanlı-
ğında gerçekleştirilen Ortaokul ve Lise Okul Müdür-
lerimizle yapılan Değerlendirme Toplantısı’nda; Mü-
dür Yardımcısı Musa Dinçgeç, Şube Müdürleri ile
merkezde bulunan ortaokul ve lise okul idarecileri
hazır bulundu. 2024-2025 eğitim öğretim yılının
birinci döneminin genel değerlendirmesinin yapıldığı
toplantıda konuşan İl Müdürü Miraç Sünnetci; “Verimli
geçirilen bir dönemi daha geride bırakıyoruz. Türkiye
Yüzyılı Maarif Modeli vizyonu ile başladığımız yeni
eğitim öğretim yılımızda öğrencilerimizi tüm yön-
leriyle geliştirmeyi amaçlıyoruz. Öğrencilerimizin
akademik başarılarının yanında manevi ve kültürel
değerleri ön planda tutan sosyal ve sportif başarıları
ile bizleri gururlandırmaya devam eden bir nesil
olarak yetişmelerini arzuluyoruz. Öğrencilerimizin
yerel ve ulusal çaptaki projelerde yer almaları,
adımızı eğitimin her alanında duyurmaları göğsümüzü
kabartıyor. Bu anlamda hepinize özverili çalışmala-
rınızdan dolayı teşekkür ediyorum” dedi. Toplantı
karşılıklı görüş alışverişinin ardından sona  erdi.

n HABER UĞUR BALABAN 

Afyonkarahisar’ın İscehisar ilçesinde
yapımı tamamlanan Bilal-i Habeşi Cami
ibadete açıldı. Afyonkarahisar İl Müftüsü
Lütfü İmamoğlu İscehisar İlçe Müftüsü
Şerafettin Köprübaşı’yı makamında ziyaret
etti. Akabinde İscehisar ilçe merkezinde
yapımı tamamlanan Bilal-i Habeşi Camii,
İlçe Kaymakamı Özlem Kılıçtürk, İl Müftüsü
Lütfü İmamoğlu, İlçe Müftüsü Şerafettin
Köprübaşı, İlçe halkı ve misafirlerin katılımı
ile duayla ibadete açıldı. Açılış programının
ardından İl Müftüsü İmamoğlu Cuma vaazı
ve hutbe irad etti. n KAYNAK İHA 

Afyonkarahisar’da kontrolden
çıkarak takla atan otomobilde
3 kişi yaralandı. Kaza, İhsa-

niye ilçesi Belce mahallesinde
meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, G.Ç., yönetimindeki 32 FR
830 plakalı otomobil sürücü-
sünün henüz belirlenemeyen bir
sebepten ötürü direksiyon haki-
miyetini kaybetmesi sonucu kon-
trolden çıktı, savrulan araç ardın-
dan yol kenarına takla attı. Kaza-
da sürücü ile birlikte R.T. ve S.T.,
yaralandı. Yaralılar kaza sonrası
çevredekilerin haber vermesi üz-
erine olay yerine gelen ambu-
lanslarla hastanelere kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma tara-
fından inceleme başlatıldı.
HABER MERKEZi

Cami ibadete açıldı

Kazada 3 kişi 
YARALANDı
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MHP Genel Merkezinde düzenlenen ve 11 ili kapsayan bölgenin iştirak ettiği eğitim programına Milliyetçi Hareket 
Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, MHP İl Başkanı Ahmet Kahveci, il yöneticileri ve ilçe başkanları katıldı. 

daha�mutlu�
yarınlar�icin�

Milliyetçi Hareket Partisi 
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak, MHP Genel Başkanı Devlet
Bahçeli’nin talimatıyla düzenlenen 

eğitim programının katılımcı teşkilatlar
açısından çok yararlı geçtiğini söyledi

Ankara’da MHP Genel Merkezinde
düzenlenen ve 11 ili kapsayan böl-
genin iştirak ettiği eğitim programına

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, MHP İl Baş-
kanı Ahmet Kahveci, il yöneticileri ve il-
çe başkanları katıldı. Bir gün süren pro-
gramda MHP tarihi ve politikaları, mil-
liyetçilik, temel iletişim, seçmen analizi
ve ikna politikaları gibi dersler yer aldı.

SERTİFİKA VERİLDİ
Öğleden önce ve sonra gün içinde yapılan
programın sonunda katılımcılara sertifika
verildi. Başkan Ahmet Kahveci’nin ser-

ti-fikasını Milletvekili Taytak takdim etti.
Milletvekili Taytak, eğitim programının
çok verimli geçtiğini söyledi. Siyaset ku-
rumlarının belirlenen amaca ulaşmaları
için kendilerini ifade etme ihtiyaçları ve
sorumlulukları olduğuna vurgu yapan
Kahveci, şunları ifade etti:  “Türk ve Tür-
kiye Yüzyılı hedefine giderken, Genel
Başkanımız Sayın Devlet Bahçeli Beye-
fendi’nin sarsılmaz milli duruşunu, Par-
timizin izlediği milli siyaseti anlama,
kavrama ve kamuoyu ile paylaşma görevi-
ni yerine getirecek olan teşkilatlarımızın
eğitim programına katılmaları her açıdan
çok yararlı olmuştur.”

LİDER ÜLKE TÜRKİYE
Başkan Kahveci ise, “Liyakatli, bilgili, dona-
nımlı kadrolarımızla Sayın Bilge Liderimizin
emrinde şehrimize daha çok hizmet etmek
için; ‘Lider Ülke Türkiye’ yolunda ülkemizin,
milletimizin daha güçlü, daha mutlu yarınları
için daha çok çalışacağız. Bu vesileyle; prog-
ramın düzenlenmesini sağlayan Genel Başka-
nımız Sayın Devlet Bahçeli Beyefendi’ye şük-
ranlarımızı sunuyor, Genel Başkan Yardımcı-
larımız Sayın Edip Semih Yalçın’a ve Sayın
Zuhal Topçu’ya çok teşekkür ediyoruz.”

n HABER FADİME ÖZKARAN

CHP Belediye Meclis Üyesi
Kemal Demirkırkan AFSÜ Has-
tanesine alınacak personel a-
lımı ile ilgili açıklamada bulu-
nan AK Parti İlimiz Milletvekili
Hasan Arslan’ı eleştirmişti. De-
mirkırkan yaptığı paylaşımda,
“Senin Personelin Değil. De-
vletin Personeli. Üniversite
Hastanesine alınacak personeli
neden AKP Milletvekili açıklı-
yor.  AKP Genel Başkanı daha
dün ödül bir töreninde Ziraat
Bankası Müdürüne  “Ben ver-
dim deme. Senin paran değil.
Devletin parası” demedi mi!”
ifadesini kullandı. 

KATKIDA 
BULUNMAK

İSTEDİM
Demirkırkan’ın bu açıklaması-
nın altına AK Parti Milletvekili
Hasan Arslan uzun bir yorum
yaptı. Milletvekili Arslan, “Ke-
mal abi merhaba, paylaşımınızı
gördüm ve üzüldüm. Paylaşı-
mımdaki metin ‘İlimiz AFSÜ
Tıp Fakültesi Hastanesinin tem-
izlik personeli ihtiyacının gide-
rilmesi hususunda Afyonkara-
hisar Valiliğimizle birlikte yü-
rütülen İşgücü Uyum Programı
(İUP) kapsamında 137 gün süre-
li 100 personelin noter kurası
ile alınarak göreve başlayacağını

duyurur, hayırlı olmasını dilerim’
şeklindedir. Bunun her şekilde
Afyonkarahisar’ımıza katkı
sağlayacak bir alım olduğunu
düşünüyorum ve en fazla sa-
yıda vatandaşımıza ulaşmak
ve talip olanların kuraya gir-
mek üzere başvurmasına bir
nebze katkıda bulunmak için
paylaştım” ifadesini kullandı.
n HABER MERKEZİ

Projenin hızlı bir şekilde devam ettiğini dile
getiren AK Parti İlimiz Milletvekili Hasan Ar-
slan, “2027’de tamamlanması hedeflenen
Ankara-Afyonkarahisar hızlı tren inşaatı de-
vam ediyor. Köroğlu belindeki zeminden
kaynaklı gecikme dolayısıyla 2027’ye uzayan
hızlı tren projemiz ile ilgili Ulaştırma ve Alt-
yapı Bakanımız Sayın Abdulkadir Uraloğlu‘yla
yaptığımız görüşmede çalışmanın planlandığı
gibi gittiğini belirterek Afyonkarahisar’da
2027 yılında hemşehrilerimizin hızlı trene
bineceğini ifade etti. Programımız kapsamında
güzergahtan geçtiğimiz sırada fotoğrafladığı-
mız bu yatırım, inşallah tamamlandığında
vatandaşlarımıza hizmet vermeye başlayacak”

2027’de hızlı trene bineceğiz
AK PArti İlİmİz Milletvekili Hasan Arslan Ankara
Afyonkarahisar Hızlı Tren Projesinin devam eden
çalışmalarını sosyal medya hesaplarından paylaştı

Kemal abi 
merhaba

MİLLETVEKİLİ HASAN ARSLAN; 

AK Parti Milletvekili Hasan Arslan 
sosyal medya hesaplarından kendisini

eleştiren CHP Belediye Meclis Üyesi Kemal
Demirkınkan’a cevap verdi. Milletvekili Arslan

Demirkırkan’ın paylaşımının altına, “Kemal Abi
merhaba” diyerek uzun bir yorum yaptı

Öğrenciler bizim 
için çok önemli

Afyonkarahisar’da bir öğrencinin ağır yaralandığı bıçaklı
kavganın ardından İl Emniyet Müdürü Ahmet Birtan Erol, ODAK’a
özel açıklamalarda bulundu. Afyonkarahisar’da önceki gün akşam
saatlerinde okul çıkışının ardının kız arkadaşıyla birlikte kafeye
giden öğrenci, burada bıçaklı saldırıya uğradı. Bıçaklı saldırıya
uğrayan öğrenci ağır yaralanırken, ilk tedavisi olay yerinde yapıl-
dıktan sonra ambulansla Afyonkarahisar Devlet Hastanesinde
tedavi altına alındı.  Yaşanan olayın ardından Afyonkarahisar İl
Emniyet Müdürü Ahmet Birtan Erol, ODAK’a özel açıklamalarda
bulundu. Olayın okul önünde değil, bir kafede meydana geldiğini
belirten Emniyet Müdürü Erol, öğrenciyi bıçaklayan şahsın öğ-
renci olmadığını ifade etti. “Öğrenciler bizim için çok önemlidir”
diyen Erol, “Sayın Valimiz Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı’nın di-
rektifleriyle bütün okullarımızda gerekli tedbirlerimizi artıracağız.
Okul giriş ve çıkışlarında daha farklı önlemler alacağız” dedi. 
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MİLLETVEKİLİ 
ARSLAN 

KIYMETLİ ABİM
Milletvekili Arslan, “Sizi tanı-
dığım kadarıyla aslında du-
yuru amaçlı paylaşımı siz de
olumlu bulurdunuz. Sanırım
paylaşımımı siz okumadan
basında çıkan habere göre yo-
rum yaptınız her ne kadar
beni ve tarzımı bilseniz bile.
Hastane ve Valiliğin birlikte
yürüttüğü programdan bah-
settim bencillik etmeden, ben
yaptım demeden, siyaset yap-
madan. Tavsiyem herkesin
paylaşması ve gerçek ihtiyaç
sahiplerinin talip olmasını
sağlamaya çalışmamızdır
çünkü başvuru zamanı kısa
bir zaman aralığı 10-14 Şu-
bat. Yorumlara da üzüldüm.
Bilinsin ki AK Partili liste yok
İŞKUR’a başvuru ve noter ku-
rası söz konusu. Doğru işlerde
Afyonkarahisar için beraber
çalışalım ki kazanan vatan-
daşımız olsun kıymetli abim”


